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GLAZBA  Održan je 2. festival zabavne glazbe

Festival - poklon građanima 
uz Dan grada

GoSPoDARSTVo

Grad Lepoglava 
subvencionira 2 
posto kamate na 
kredit ulagačima 
u proizvodnju

Blagoslovljen Blagoslovljen 

Božić i mnogo sreće, 

uspjeha i zadovoljstva u 

Novoj 2011. godini, svim građanima 

žele članovi Gradskog vijeća s 

gradonačelnikom, dogradonačelnikom 

i predsjednikom Vijeća te 

djelatnici gradskih službi!

i ide naprijed
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PRIZNANJE U povodu 
Svjetskog dana žena 
s ruralnog područja

Karmen Šoštarić 
priznanje za 
kreativnost 

U povodu Svjetskog dana 
žena ruralnog područja, koji 
se obilježava 15. listopada, 
Povjerenstvo za ravnopravnost 
spolova Varaždinske županije 
zaslužnim je ženama dodijelilo 
priznanje za žensku kreativnost 
u ruralnom životu. Među de-
setak nagrađenih žena iz cijele 
županije je i dipl. ek. Karmen 
Šoštarić, upraviteljica Zadruge 
lepoglavske čipke, kojoj je 
priznanje dodijeljeno za dugo-
godišnju aktivnost u zaštiti, ču-
vanju i promicanju jedinstvene 
čipkarske baštine našega kraja.

- Dodjelom priznanja želimo 
privući pozornost javnosti 
na doprinos žena održivom 
razvoju, čime Županija nastoji 
poduprijeti njihove sadašnje i 
buduće projekte te ih ohrabriti 
da ustraju u svojim aktivnosti-
ma – naglasila je predsjednica 
Povjerenstva za ravnopravnost 
spolova dr. Slavenka Majski-Ce-
sarec. Laureatkinjama su česti-
tali i dožupan Milan Pavleković 
i predsjednica Županijske skup-
štine Dubravka Biberdžić.(ljr)

Bogatim programom proslave 
što je trajao od 3. do 12. prosinca, 
Lepoglavčani su proslavili Dan gra-
da i Dan župe, što se obilježavaju 
8. prosinca, o blagdanu Bezgreš-
nog začeća Blažene Djevice Marije. 
Među središnjim manifestacijama 
bila je svečana sjednica Gradskog 
vijeća, održana u Domu kulture. 
Među brojnim gostima i uzvanici-
ma, bili su i varaždinski dožupani 
Milan Pavleković i Blanka Glavica-
Ječmenica, predsjednica Županijske 
skupštine Dubravka Biberdžić, va-
raždinski biskup msgr. Josip Mrzljak 
i mnogi drugi. 

Gradske nagrade
Ta svečana prilika iskorištena je 

za uručivanje gradskih nagrada po-
jedincima, ustanovama i udrugama 
koji su svojim radom zadužili Lepo-
glavu i sve njene stanovnike. Plaketa 
za životno djelo uručena je bivšem 
lepoglavskom župniku, preč. Mati 
Repiću.

- Veseli me što u svojoj dubokoj 
starosti proživljavam trenutke u ko-
jima se Lepoglava razvija i ide napri-
jed! Bude joj pomogao i župnik, bi-
skup je uvijek pri ruci, a i bl. Stepinac 
koji na nebu moli za nas! – kazao je 
preč. Repić i zahvalio gradskim služ-
bama što su ga se sjetile i plaketom 
za životno djelo nagradile njegov, 
desetljećima dug duhovni i pastoral-
ni rad u Lepoglavi, u kojoj je proveo 
53 godine. 

Na svečanoj sjednici plakete su 
dodijeljene i osnovnim školama u 
Višnjici i Kamenici te dobrovoljnim 
vatrogasnima društvima Kamenice i 
Kaznionice u Lepoglavi.

- Ovu plaketu posvećujem biv-
šim ravnateljima škole Zvonimiru 
Rodeku i Anti Smolji, jer bez njiho-
ve vizije i znanja, škola u Kamenici 
danas ne bi bila takva – poručila je, 
primajući nagradu, Marija Rodek, 
aktualna ravnateljica kameničke 
Osnovne škole Ivana Rangera.

Nakon pozdravnih riječi pred-
sjednika Gradskog vijeća Zorislava 
Rodeka, na razvitak Lepoglave u 
prošlih godinu dana osvrnuo se gra-
donačelnik Marijan Škvarić. Pošto 
Lepoglava svoje turističke i druge 
razvojne potencijale promiče pod 
motom „grada za deset“, obrazložio 
je da stoga i gradske proslave ove go-
dine traju deset dana, a da ih domaći 
KUD-ovi i udruge uglavnom „odra-
đuju“ vlastitim snagama.

Poslovna zona
- Ove smo godine sve naše snage 

„upregli“ u to da našim građanima 

omogućimo što bolju komunalnu 
infrastrukturu i društveni život, a 
realizirali smo i nekoliko jakih pro-
jekata u cilju gospodarskog razvit-

ka. Opremili smo Poslovnu zonu 
Faza 1 sa 16 parcela, u kojoj inve-
stitorima nudimo komunalno opre-
mljeno zemljište pod povoljnim 
uvjetima. Pokrenuli smo program 
Poduzetnik, kojim ulagačima sub-
vencioniramo kamate na kredite, a 
domaćim turističkim djelatnicima 
isplatili smo 116.000 kuna izravnih 
potpora. Tijekom godine pokrenu-
li smo cijeli niz komunalno-infra-
strukturnih i prometnih ulaganja, 
a neke od njih realizirali smo u 
suradnji s Hrvatskim cestama, Hr-
vatskim vodama i ŽUC-om. Mno-
go smo računa vodili o društvenom 
životu naših građana; održan je ci-
jeli niz velikih kulturno-zabavnih i 
sportskih manifestacija, a iduće go-
dine predstoje nam ulaganja u mo-
dernizaciju dječjeg vrtića – naglasio 
je Škvarić. 

Brojni projekti
O radu Projektno-razvojnog ure-

da, osnovanog s ciljem kandidiranja 
projekata domaćim i europskim 
novčanim fondovima, govorio je 
njegov voditelj Emil Tkalec.

- Lepoglava ima 49 gotovih pro-
jekata, a oni koji su već spremni za 
kandidiranje vrijedni su 20 miliju-
na kuna. U pripremi je još proje-
kata, vrijednih 150 milijuna kuna 
– kazao je Tkalec. Zagrebačka kon-
zultantica Dragana Lucija Ratković 
predstavila je i projekt Ekomuzeja 
čipke i čipkarstva, naglasivši da je 
on zamišljen kao „magnet“ za ra-
zvitak kulturnog turizma u Lepo-
glavi. Pozdravne riječi i čestitke uz 
Dan grada i župe domaćinima su 
uputili dožupan Milan Pavleković 
i predsjednica Županijske skupšti-
ne Dubravka Biberdžić, a pročitani 
su i pozdravni telegrami brojnih 
uglednika.(ljr)

DAN GRADA I DAN ŽUPE   Desetodnevnom proslavom obilježeni gradski jubileji i župski blagdan

I unatoč krizi, “grad za deset” 
se razvija i brzo ide naprijed

Škvarić: Lepoglava se ove godine razvijala u znaku komunalno-infrastrukturnih ulaganja, stva-
ranja preduvjeta za poticaj rasta gospodarstva i intenzivnog razvitka i obogaćivanja društvenog 
života građana
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Plaketa za životno djelo bivšem lepoglavskom župniku preč. Mati Repiću

Svečanu misu u povodu Dana župe predvodio je biskup msgr. Josip Mrzljak

Prsten od poludragulja ahata, 
optočen srebrom, domaćini su 
poklonili biskupu Mrzljaku

Projekt Ekomuzeja čipke predstavila je 
konzultantica Dragana Lucija Ratković

Dobitnici Nagrada Grada Lepoglave za 2010. godinu

POLICAJAC U ZAJEDNICI

Policija 24 
sata na usluzi

Od početka prosinca na lepoglav-
skim ulicama stalno se može primije-
titi pozornik Policijske postaje Ivanec. 
Naime, temeljem odluke koja važi za 
cijelu PU varaždinsku, pozornici su 
na usluzi građanima 24 sata, s ciljem 
preventivnog djelovanja protiv krimi-
nala, povećanja sigurnosti građana 
i primarne prevencije. Podsjećamo, 
sjedište kontakt policajca nalazi se u 
Domu kulture, na drugom katu.(hk)
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U sklopu redovitih primanja 
građana i organiziranih grupa, 
predsjednik Republike Hrvat-
ske dr. Ivo Josipović u listopadu 
je u Banskim dvorima primio i 
deset građana, koji su dio njego-
ve grupe prijatelja na društvenoj 
mreži Facebook. Među njima 
bio je i zamjenik gradonačelni-
ka Alojz Gredelj, koji ga je tom 
prilikom informirao o proble-
mu starih zgrada u Lepoglavi, 
koje su u vlasništvu države. 

- Grad već niz godina poku-
šava riješiti problem vlasništva i 
obnove oronulih zgrada u cen-
tru Lepoglave. Očito je da su ti 
objekti balast državi, jer o njima 
ne vodi nikakvu brigu. Stanje u 
kojemu se zgrade nalaze, poka-
zuje da se država prema svom 
vlasništvu ne odnosi manirom 
dobro gospodara – kazao je 
Gredelj. Predsjednik Josipović 

kazao je da mu je ta problema-
tika otprije poznata te najavio 
da će sugerirati mjerodavnima 
da se takva imovina, umjesto da 
propada, prenese u vlasništvo 
onomu tko može i zna njome 
gospodariti. 

    Problem nije jednostavan, 
jer poznato je da se i većina ze-
lenih površina oko zgrada (koje 
su također u vlasništvu države) 
već godinama održava o trošku 
gradskog proračuna. Na žalost, 
zbog nemara države, Grad je 
prisiljen održavati te površi-
ne, jer da to ne čini, centar bi 
već odavna zarastao u korov i 
raslinje. Podsjećamo, gotovo 
identična borba s državom čak 
se osam i pol godina vodila za 
objekt Starog posredovanja, za 
kojeg su vezani planovi Grada 
da ga preuredi u Eko muzej čip-
ke i čipkarstva. (H. Kovač)

Tradicionalno, u sklopu proslave 
Dana grada i župe Lepoglava, i 
ove je godine u Osnovnoj školi 
Ante Starčevića održana izložba 
malih životinja. Članovi lepo-
glavske Udruge ljubitelja malih 
životinja brojnim su posjetiteljima 
pokazali 219 živih izložaka, među 
njima i 30 šampiona u kategoriji 
golubova, peradi, ptica i kunića. 

Na izložbi, koja se mogla ra-
zgledati u subotu i nedjelju, 4. i 5. 
prosinca, svoje su ljubimce i šampi-

one izložili sudionici iz Varaždinske, 
Međimurske, Krapinsko–zagorske 
i Zagrebačke županije. Izložbu je 
otvorio predsjednik Gradskog vijeća 
grada Lepoglave Zorislav Rodek, a 
nakon toga je uslijedilo razgledava-
nje, kojemu su se najviše radovala 
brojna djeca. „Zvijezda“ izložbe bio 
je piton, koji je i privukao najviše 
pažnje. Posjetitelji su ga mogli do-
dirnuti, dok su se oni, malo hrabriji, 
odlučili da svoje iskustvo sa zmijuri-
nom ovjekovječe fotografijom.(hk)

A. Gredelj na prijamu kod predsjednika Republike dr. Ive Josipovića
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STARE ZGRADE Zamjenik gradonačelnika Alojz 
Gredelj na prijamu kod predsjednika Ive Josipovića

Josipović: Zgrade onima 
kojima njima mogu 
i znaju gospodariti

Zelene površine oko zgrada, koje su također 
u vlasništvu države, već godinama održava 
Grad; da to ne čini, grmlje, raslinje i korov 
okovali bi centar grada

ATRAKCIJE Održana je 6. izložba malih životinja 

Izloženo 219 živih eksponata, 
među njima i 30 šampiona

Radionica „Od turističke inicijative do novog turističkog proizvoda“

U čast Dana grad i Dana župe zapucali su kamenički i višnjički kuburaši

Svečanoj sjednici odazvalo se mnoštvo gostiju i uzvanika

Niz 
manifestacija 
i sadržaja za 
sve generacije

U sklopu Dana grada održan je 
i koncert zbora Filozofskog fakul-
teta iz Zagreba, humanitarni kon-
cert za bolesnog dječaka Tihomira 
Kudeljnjaka iz Višnjice, kazališne 
predstave, radionica Od turističke 
inicijative do novog turističkog 
proizvoda, a na svečanoj misi 
u povodu Dana župe domaćini 
su varaždinskom biskupu msgr. 
Josip Mrzljaku poklonili prsten od 
lepoglavskog poludragulja ahata, 
optočen srebrom. U čast dana 
Dana grada iz kubura su pucali 
višnjički i kamenički kuburaši. 

Održana su i sportska 
natjecanja učenika lepoglav-
skih škola i njihovih vršnjaka iz 
slovenskog Leskovca i Vidma, a 
kazališnu predstavu Rođendan 
u kinodvorani izveli su glumci 
Lepoglavskog pušleka. Orga-
nizirana je i podjela darova na 
Tawanu u povodu sv. Nikole.(ljr)                                                                                  

Pod pokroviteljstvom Grada Le-
poglave, u subotu, 11. prosinca, u 
školskoj sportskoj dvorani održan je 
2. festival zabavne glazbe. U prepu-
noj dvorani, posjetitelji su uživali u 
glazbenom ugođaju koji im je prire-
đen povodom proslave Dana grada. 
U dvosatnom programu izmjenjiva-
le su se zagorske pjesme i moderne 
skladbe, što su ih pjevali vokalni 

solisti uz pratnju tamburaškog orke-
stra Biseri i instrumentalnog sastava 
Enigma.

U pozdravnom govoru, grado-
načelnik Marijan Škvarić pozvao je 
sve građane na snimanje božićnog 
koncerta, koje je u međuvremenu, 
18. prosinca, održano u lepoglavskoj 
župnoj crkvi. Riječ je o zanimljivom 
projektu HRTV-a, u sklopu kojeg 

se snimaju koncerti za božićni pro-
gram, pa Lepoglava može biti pono-
sna što je baš njena crkva odabrana 
za središnji božićni program na dr-
žavnoj televiziji.

Brojnost posjetitelja i njihove 
pozitivne reakcije na ovogodišnji 
glazbeni program, najbolja su pre-
poruka organizatorima da tako na-
stave i sljedeće godine. (mm)

GLAZBA  Održan je 2. festival zabavne glazbe

Festival - poklon građanima uz Dan grada
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Četrnaesta sjednica Gradskoga 
vijeća Lepoglave, održana u četvr-
tak, 14. listopada, počela je minu-
tom šutnje za preminula vijećnika 
Stjepana Čerepinka.  U redovima 
SDP-a njega je na dužnosti člana 
Gradskog vijeća zamijenio Stjepan 
Špiranec, pa je on na sjednici odmah 
položio i vijećničku prisegu. 

   Među desetak točaka dnevnoga 
reda, najveće zanimanje pobudio je 
prijedlog Odluke o sufinanciranju 
projekta Turističko kulturno infor-
mativnog centra pod nazivom Ured 
za projekte i razvoj. O ciljevima i 
svrsi formiranja Projektnog ureda 
govorio je njegov voditelj Emil Tka-
lec, koji ima bogato iskustvo u radu 
s europskim novčarskim fondovima 
(među ostalim i s PHARE-om, čijim 
je sredstvima uređen Dom kulture 
u Lepoglavi). Tkalec se osvrnuo na 
činjenicu da će, nakon ulaska Hrvat-
ske u EU, našoj državi kroz fondo-
ve biti dostupna visoka financijska 
sredstva od 3,56 milijardi eura. Ona 
će se moći povući samo temeljem 
dobro pripremljenih programa, čija 

je izrada za potrebe aplikacije vrlo 
kompleksna, i to je razlog zbog ko-
jeg već sada treba početi pripremati 
programe. 

   Rad Projektnog ureda će u 
prvih šest mjeseci s 85.800 kuna, 
u omjeru pola-pola, zajedno finan-

cirati Grad Lepoglava i Općina 
Bednja, koja se kao partner uklju-
čila u taj projekt. Ured za projekte 
i razvoj trebao bi osigurati odr-
živ razvoj te nastaviti aktivnosti 
apliciranja projektnih prijedloga 
prema fondovima Europske uni-

je. Gradonačelnik Škvarić izjavio 
je da je to projekt što ga je Grad 
dugo planirao, a njime, među 
ostalim, nastavlja s planom reali-
zacije gradskih projekata sredstvi-
ma dobivenima iz fondova EU.

- U predstojećem vremenu, Pro-
jektni ured će raditi na pripremi za 
apliciranje dvadesetak konkretnih 
projekata. To su razvoj poduzetnič-
ke zone, gradnja tehnološkog parka, 
kanalizacijskog sustava i vodoop-
skrbne mreže, toplifikacija na drvnu 
biomasu, gradnja eko-muzeja čipke i 
čipkarstva i sportskog kampa, grad-
nja dječjeg vrtića u Višnjici i dograd-
nja postojećeg u Lepoglavi. Nadalje, 
tu su i gradnja vatrogasnog centra u 
Lepoglavi, vatrogasnog doma u Ka-
menici, društvenih domova u Lepo-
glavskoj Vesi i Kamenici, staračkog 
doma i hospicija, školske sportske 
dvorane u Kamenici, definiranje 
projekta Škole u prirodi na Rav-
noj gori i Ivančici te gradnja budu-
ćeg gradskog centra i etno muzeja u 
Višnjici – poručio je Škvarić.

                           M. Marković

Jedna od tema Gradskoga vijeća 
Lepoglave bilo je davanje suglasno-
sti ivanečkoj Komunalnoj tvrtki 
Ivkom za preuzimanje upravljanja 
postojećim lokalnim vodovodom 
Kaznionice u Lepoglavi. Naime, 
Kaznionicu je u međuvremenu 
vodom počeo opskrbljivati Ivkom, 
koji je, temeljem provedena natje-
čaja i postignutog dogovora, preu-
zeo i lokalni vodovod u vlasništvu 
Kaznionice, a koji se sastoji od 
izvora Smržnjak, Franjo Josip, Ni-
kolino vrelo, potoka Šumečki kao 
i vodoopskrbnih objekata te glav-
nih cjevovoda. 

Prema preporuci Središnjeg 
ureda za upravljanje državnom 
imovinom, za preuzimanje je po-
trebna i suglasnost jedinice lokal-
ne samouprave. Gradski su vijećni-
ci izdali suglasnost za preuzimanje 
vodovoda, što je ujedno i njihova 
obveza, jer radi se o usklađivanju 

djelatnosti javne vodoopskrbe sa 
Zakonom o vodama. Suzdržan je 
bio samo Stjepan Cerovečki, koji 
je izrazio mišljenje da će time po-
skupjeti voda za potrošače

Rasprava se vodila i o Odluci o 
odobravanju kapitalne donacije od 
200.000 kuna Zajednici športskih 
udruga Grada Lepoglave, namije-
njene nabavi sportske opreme za 
budući fitness centar u Lepoglavi. 
Naime, kako dosad nitko nije po-
kazao interes da u prostoru Doma 
kulture otvori fitness centar, koji 
je inače predviđen projektom Tu-
rističko kulturno informativnog 
centra, predloženo je da Grad 
Lepoglava donira Zajednici šport-
skih udruga (ZŠU) novac za naba-
vu opreme i uređenje fitnessa. 

S prijedlogom da se fintess cen-
tar uredi posredstvom donacije 
ZŠU, neki se vijećnici nisu složi-
li. Dok su neki obrazlagali da bi 

sredstva za to trebalo tražiti ban-
kovnim kreditom, drugi su bili mi-
šljenja da Zajednici ne bi trebalo 
povjeriti opremanje fitnessa. Dio 
vijećnika bio je drugog mišljenja, 
smatrajući da bi bilo šteta da se u 
taj projekt ne uđe. Gradonačelnik 
Marijan Škvarić je tijekom raspra-
ve nekoliko puta naglasio da je 
fitness Lepoglavi potreban, što po-
tvrđuje i istraživanje koje je među 
potencijalnim korisnicima provela 
Zajednica, a čiji rezultati govore o 
interesu stanovništva za takav vid 
sportske aktivnosti. Dodao je da 
za otvaranje fitnessa nije postojala 
privatna inicijativa te da je, kako bi 
zadovoljio potrebe svojih građana, 
taj projekt, izdvajanjem proračun-
skih sredstava, odlučio potpomo-
gnuti sam Grad.

- Kao što neki sada osporavaju 
način na koji Grad ulazi u otva-
ranje fitness centra, na isti način 

prethodno su osporavali i projekt 
Turističko kulturno informativ-
nog centra. Da se takve oponente 
tada slušalo, danas Lepoglava ne 
bi imala TKIC-a, ali bismo zato 
imali problem pitajući se što učini-
ti i kako riješiti problem ruševne i 
stare zgrade Doma kulture – repli-
cirao je Škvarić. Naglasio je da će 
se sav ostvareni prihod fitnesa cen-
tra vraćati lepoglavskom sportu, 
a da će se njegov rad kontrolirati 
odredbama jednogodišnjeg ugovo-
ra, koji će Grad potpisati sa Zajed-
nicom. Nakon rasprave, prijedlog 
Odluke o davanju kapitalne inve-
sticije Zajednici športskih udruga 
prihvaćen je većinom glasova. 

Na kraju sjednice, gradonačel-
nik Škvarić vijećnicima predstavio 
i nacrt gradskog proračuna za idu-
ću godinu, „težak“ 20,7 milijuna 
kuna.

                              Hrvoje Kovač

STANDARDI  U 
2011. s potvrđenom 
kvalitetom rada

Obnovljen 
ISO 9001:2008 
certifikat

Prosudba je trajala tri 
mjeseca, a izvodio ju je 
nezavisni tim 

Prošle je godine gradska 
uprava Lepoglave uvela 
sustav upravljanja kvalitetom 
ISO 9001:2008. Riječ je o 
sustavu koji primjenjuju još 
samo Varaždinska županija i, 
od nedavno, Breznički Hum. 
Grad Lepoglava nedavno 
je taj certifikat obnovio 
za idućih godinu dana. 

Nakon što se gradska upra-
va opredijelila za uvođenje 
kvalitete, morala je osigurati 
i mehanizme kojima će kroz 
svih sljedećih 365 dana u 
godini potvrđivati kvalitetu. 
Svojevrsna kontrola kvalitete 
obuhvaćala je dokaze opredi-
jeljenosti za razvoj i primjenu 
sustava te neprekidno pobolj-
šavanje njegove učinkovitosti. 
Zadaća gradske uprave bila 
je da osigura potrebne izvore 
za uvođenje i održavanje 
sustava te da ispuni obveze 
koje se odnose na vredno-
vanje sustava i odobravanje 
zaštitnih i popravnih radnji. 

Prije vanjske i nezavisne 
prosudbe, utvrđeno je na 
koji način sustav upravljanja 
kvalitetom funkcionira u praksi, 
a koji se ispostavio dobrim, 
točnim i transparentnim. Sama 
prosudba trajala je tri mjeseca, 
a izvodio ju je nezavisni tim, 
koji je proveo sljedeće aktivno-
sti: obrazovanje zaposlenika, 
unutarnju prosudbu i pregled 
dokumentacije. Vanjsku pro-
sudbu provela je nezavisna cer-
tifikacijska organizacija. Nakon 
završetka procjene stanja kvali-
tete, gradskoj je upravi izdano 
produljenje certifikata o su-
kladnosti s normom ISO 9001.

Norma ISO 9001 oznaka je 
međunarodne norme, prema 
kojoj se certificiraju sustavi 
kvalitete u upravljanju. Riječ 
je o modelu za osiguravanje 
kakvoće u zamisli, razvoju, pro-
izvodnji, ugradbi i održavanju, 
a upotrebljava se kad tvrtka 
ili ustanova trebaju osigurati 
sukladnost sa spomenutim 
zahtjevima. ISO 9001 zahtijeva 
da najviša upravljačka struktura 
u nekoj organizaciji planira, 
provodi i kontrolira svoje 
djelatnosti prema kriteriju za-
dovoljavanja kupca/korisnika/ 
svojih proizvoda/usluga, djelo-
tvornosti i učinkovitosti svojih 
procesa i eliminiranju troškova, 
koji su posljedice grešaka.

Hrvoje Kovač

Prihod od 
fitnessa ići će 
u korist sporta

Sav ostvareni prihod od fitness centra vraćat će se lepoglavskom sportu

GRADSKO VIJEĆE   Vijećnici donijeli odluku o financiranju Ureda za projekte i razvoj 

Ured počinje raditi na pripremi dvadesetak projekata

Iz Zagrebačke u - Vaba banku
Na aktualnom satu raspravu je potaknuo vijećnik HDZ-a Robert Maček, tra-

žeći objašnjenje i razloge prijenosa financijskog poslovanja gradske uprave iz 
Zagrebačke u Vaba banku d.d. Gradonačelnik Marijan Škvarić izjavio je da je, 
nakon pregovora s predstavnicima svih banaka koje posluju na našem područ-
ju, konstatirano da Vaba banka nudi najbolje uvjete poslovanja. Donošenju 
odluke pridonijela je i činjenica da je sam predsjednik Uprave Vaba banke često 
dolazio na sastanke na kojima se razgovaralo o uvjetima i pogodnostima koje 
bi Grad mogao ostvariti prenošenjem financijskog poslovanja u nju. 

- Smatramo također da je Vaba naša regionalna banka, koja već dulje vri-
jeme konkretnim mjerama (subvencioniranje kamata na poduzetničke kredi-
te u suradnji s jedinicama lokalne samouprave, potpore kreditnim linijama) 
pokazuje da vodi računa o razvoju gospodarstva na području cijele županije 
i Lepoglave – kazao je Škvarić. 

Bilo je i pitanja o postavljanju tzv. zelenih otoka u Zlogonju i o oštećenju 
ceste u Zlogonju, do koje je došlo prilikom asfaltiranja prometnice sa sloven-
ske strane. Rečeno je da će taj problem Grad Lepoglava riješiti sa slovenskim 
susjedima. (mm)

Rad projektnog ureda zajedno financiraju Grad Lepoglava i Općina Bednja, u omjeru 50:50

GRADSKO VIJEĆE  U Domu kulture uredit će se fitness centar

Gradski vijećnici većinom glasova dali su su-
glasnost da upravljanje lokalnim vodovodom 
Kaznionice u Lepoglavi preuzme ivanečki Iv-
kom
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JAVNI RADOVI U 
programu javnih 
radova šest radnika

Rade komunalne 
poslove te 
pomažu starima 
i bolesnima

 U sve većoj armadi nezaposle-
nih građana, šest radnika koji su 
u Lepoglavi početkom listopada 
počeli raditi po programu javnih 
radova, doista se mogu smatrati 
sretnicima. Svi su oni, naime, 
u evidenciji ivanečke ispostave 
Zavoda za zapošljavanje kao 
nezaposleni bili registrirani 
dulje vrijeme, pa u zapošljava-
nju, pa makar i na određeno 
vrijeme, vide slamku spasa. 

Na javnim radovima nezapo-
slene osobe zapošljavaju Grad 
Lepoglava i TKIC d.o.o. Temeljem 
poticajnih mjera za zapošljavanje 
u sklopu Programa javnih radova 
u 2010. godini, njihove plaće 
(su)financira Vlada RH putem 
Zavoda za zapošljavanje. Sa šest 
radnika ugovore o zapošljavanju 
potpisali su zamjenik gradona-
čelnika Alojz Gredelj i direktor 
TKIC-a mr. Vladimir Ivanuša.

Grad Lepoglava na zapošlja-
vanje skupine radnika odlučio 
se zbog pozitivnih iskustava iz 
prethodnih godina, kada su na 
sličnim poslovima dosad bile 
zaposlene ukupno 23 osobe. Usto, 
važno je što se u ovo recesijsko 
vrijeme može pomoći zapošlja-
vanju nezaposlenih, a time i 
njihovim obiteljima. Zaposleni u 
programu javnih radova počeli su 
raditi od 1. listopada, a angažirani 
su u obavljanju raznih komunal-
nih poslova i u pomoći starijim i 
bolesnim kućanstvima.(H. Kovač) 

Lepoglavski gradonačelnik Ma-
rijan Škvarić i predsjednik Uprave 
Vaba banke Igor Čičak u Lepogla-
vi su potpisali ugovor o poslovnoj 
suradnji na provedbi kreditnog 
programa Poduzetnik. Njime je 
malim obrtima, malim i srednjim 
trgovačkim društvima, zadrugama, 
profitnim ustanovama, građanima 
koji obavljaju slobodna zanimanja i 
obiteljskim poljoprivrednim gospo-
darstvima na raspolaganje stavljen 
kreditni fond od 3 milijuna kuna.

- Krediti će se odobravati u mini-
malnom iznosu 35.000 kuna, dok će 
maksimalni iznos biti uvjetovan na-

mjenom korištenja kreditnog novca. 
Moći će se dobiti za kupovinu gra-
đevinskog i pripadajućeg zemljišta, 
za uređivanje infrastrukture, nabavu 
strojeva i opreme, za kupovinu, grad-
nju ili proširenje poslovnih objekata. 
Također, krediti će se odobravati i za 
obrtna sredstva, za uređivanje postoje-
ćih turističkih objekata, za proširenje 
djelatnosti obiteljskih poljoprivrednih 
gospodarstava, ali i za nabavu rasplod-
ne stoke, nazimica i poljoprivrednog 
zemljišta – rečeno je na prigodnoj sve-
čanosti potpisivanja ugovora.

- Kamatnu stopu na kredite od 8 
posto na godinu, Grad Lepoglava će 

poduzetnicima subvencionirati s 1 
posto za uslužne i srodne djelatnosti, 
dok će ulagačima u proizvodne dje-
latnosti kamatu subvencionirati s dva 
posto. Tako ćemo poduzetnicima 
smanjiti teret otplate kredita – kazao 
je Škvarić. Rok otplate kredita je pet 
godina, uključujući i poček do jedne 
godine, osim za obrtna sredstva.

Škvarić je ujedno potpisao i ugo-
vor kojim Grad Lepoglava pristupa 
sustavu cash poola, a kojim banka 
omogućuje povoljnije korištenje fi-
nancijskih sredstava (povoljnije ka-
matne stope) 104 člana uključenih u 
taj sustav. (ljr)

U četvrtak, 18. studenog, u Domu kulture 
održan je sastanak Agro-turističkog klastera Le-
poglave, koji okuplja dvadesetak raznih asocijaci-
ja sa šireg gradskog područja. Razlog okupljanja 
bilo je prikupljanje projektnih ideja, koje će se 
iduće godine, posredstvom lepoglavskog Projek-
tnog ureda, kandidirati na brojne natječaje. 

Projektni ured tom je prilikom predstavio 
njegov voditelj Emil Tkalec. Članovi klastera 
ispunili su i detaljni upitnik o svojim aktivnosti-
ma i potrebama, kako bi im se mogao prilago-
diti plan rada klastera za 2011. godinu. Direk-

tor TKIC-a mr. Vladimir Ivanuša predstavio je 
program edukacije za djelatnike u turizmu kojeg 
će, u suradnji s Udrugom Hrvatski farmer, or-
ganizirati TKIC na temu „Za razvoj ruralnih 
krajeva – edukacija i informiranje“. Voditeljica 
Turističkog društva Vesna Dubovečak ukratko 
je prezentirala program rada TD-a Lepoglave, u 
kojemu je pobrojan niz aktivnosti, kojima će se 
obuhvatiti i članovi klastera.  

Nazočni su informirani i o prvom uspješnom 
projektu što ga je klaster ove godine uspio rea-
lizirati u sklopu natječaja “Klasteri - udruživa-

njem do uspjeha”. Od Ministarstva gospodarstva 
dobio je 60.000 kuna, a taj će novac utrošiti na 
marketing i promidžbu, plasiranje proizvoda na 
tržište, edukaciju i nabavku računalne opreme. 

Naglasak je stavljen na inicijativu članica 
klastera, koje moraju pripremiti svoje proizvo-
de za takozvani “lepoglavski pinklec”, svojevrsni 
poklon-paket za posjetitelje, poslovne partnere i 
druge zainteresirane. U pinklecu će biti svi pro-
izvodi iz radinosti članova klastera, od meda i 
ulja do čipke, vina, medenjaka i ahata.

H. Kovač

GOSPODARSTVO  U Lepoglavi je potpisan ugovor o provedbi programa Poduzetnik

Grad subvencionira 2 posto kamate 
na kredit ulagačima u proizvodnju

Programom Poduzetnik ulagačima se nude 3 milijuna kreditnih kuna

Potpisivanjem ugovora s Vaba bankom do kreditnog fonda od 3 milijuna kn
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U sklopu projekta Integriranog javnog prijevo-
za putnika na području Varaždinske i Međimurske 
županije, obje županije su sa svojim partnerima 
pokrenule niz akcija u cilju istraživanja postojećeg 
stanja u osobnom i javnom prijevozu. Tako je u 
srijedu, 8. prosinca, na području Lepoglave i Bed-
nje obavljeno brojanje svih vozila te brojanje svih 
putnika u vozilima javnog prijevoza vlakovima i 
autobusima. 

U vremenu od 6 do 8 te od 15 do 18 sati, 
prometna je policija zaustavljala vozila na po-
dručju Lepoglave te na rotoru u Žarovnici radi 

provođenja kordonske ankete, a vozače i putnike 
anketirali su studenti Fakulteta prometnih znano-
sti. Anketiranje se provodi kao dio znanstvenog 
projekta „Metodologija i kriteriji pri utvrđivanju 
pilot-linija u integriranom javnom prijevozu put-
nika“, čiji su nositelji Fakultet prometnih znano-
sti u Zagrebu i Fakultet organizacije i informatike 
u Varaždinu. Projekt je prijavljen pri Sveučilištu 
u Zagrebu, a fakultetima su partneri u projektu 
Udruga Savez za željeznicu, Prometna policija, 
Strojarska i prometna škola Varaždin te Varaždin-
ska i Međimurska županija.

Cilj projekta jest utvrđivanje potencijalnih 
mjesta za pokretanje integriranog javnog prijevo-
za putnika. Točnije, na tim bi mjestima putnici s 
jedinstvenom kartom mogli koristiti i vlak i auto-
bus. Integrirani sustavi s velikim se uspjehom pri-
mjenjuju u svim razvijenim europskim zemljama, 
a uvođenje takvog sustava javnog prijevoza prido-
nosi povećanju efikasnosti i kvaliteti putovanja. 

Gradonačelnik Marijan Škvarić, zajedno sa za-
mjenikom župana, Milanom Pavlekovićem, tog je 
dana obišao teren i sudionike projekta.

                      Marina Marković

KLASTER   Stiglo 60.000 kuna od Ministarstva gospodarstva, rada i poduzetništva

U „lepoglavskom 
pinklecu“ sve, od vina i 
meda do čipke i ahata

Dobiveni novac klaster će utrošiti na marketing 
i promidžbu, plasiranje proizvoda na tržište, 
edukaciju i nabavku računalne opreme Dobivenih 60.000 kuna klaster prvenstveno će ići na marketinške aktivnosti

FO
TO

: A
R

H
IV

 T
K

IC

PRIJEVOZ U Lepoglavi obavljeno brojanje vozila i putnika u cilju pripreme za uvođenje 
integrirana javnog prijevoza putnika na području Varaždinske i Međimurske županije

Korak prema integriranom javnom prijevozu
U integriranom prijevozu putnici s jedinstvenom kartom koriste i vlak i autobus
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U obilazak fosilnog vulkana i 
nalazišta poludragulja ahata na Ga-
veznici-Kamenom vrhu u Lepoglavi 
odsad će biti moguće samo s plaće-
nom ulaznicom, a posjetitelje će u 
razgledavanje toga lokaliteta voditi 
stručno osposobljeni predstavnici 
Udruge Lepoglavski ahat. Upravlja-
nje Gaveznicom te održavanje puto-
va, staza i platoa preuzima Turistički 
kulturno-informativni centar u Le-
poglavi, koji će, također, voditi bri-
gu o sigurnom kretanju posjetitelja 
označenim i uređenim stazama. 

Sve to utvrđeno je ugovorom ko-
jim je varaždinska Javna ustanova za 
upravljanje zaštićenim dijelovima pri-
rode dala TkIC-u u koncesiju Gave-
znicu na tri godine. Budući da je riječ 
o lokalitetu koji je proglašen geološ-
kim spomenikom prirode, suglasnost 
za davanje u koncesiju prethodno je 
dalo Ministarstvo kulture. Koncesij-
ski ugovor potpisali su ravnateljica 
Javne ustanove Alenka Car i direktor 
TCIC-a mr. Vladimir Ivanuša.

- Gaveznica je posve uređena i 
spremna za dolazak organiziranih 
grupa. Očekuje ih obilazak dijela ne-
kadašnjeg fosilnog dimnjaka, razgle-
davanje vulkanskih i ahatskih stije-
na, razglednog kamenog mobilijara 
s geološkim stupom i informativnim 
pločama. Ulaznica za pojedinačne 

posjetitelje stajat će 20 kuna, a ako u 
obilazak budu željele obitelji, karta 
će ih stajati 50 kuna. S turističkom 
agencijom Sinergija dogovorili smo 
mogućnost organiziranog posjeta 
školskih, studijskih i drugih struč-
nih grupa i ekskurzija, a u tom sluča-
ju ulaznica će biti jeftinija i stajat će 
samo deset kuna po osobi – naglasio 

je mr. Ivanuša. Posjetiteljima se u 
„paketu“ ujedno nudi i posjet dru-
gim lokalnim znamenitostima kao 
što su pavlinski samostan i crkva, 
zbirke čipke i odlazak na Ravnu goru. 

Uoči potpisivanja koncesijskog 
ugovora, Gaveznicu su u pratnji 
domaćina iz Lepoglave obišli i pred-
stavnici Muzeja krapinskih neander-

talaca, Parka prirode Medvednica 
te općina Radoboj i Donja Voća. 
Budući da je riječ o ustanovama i 
sredinama koje vežu svjetski pozna-
ta paleontološka i geološka baština, 
njihovi predstavnici potpisali su 
sporazum o kreiranju zajedničkog 
turističko-kulturnog programa Pu-
tovima neandertalaca. Potpisali su 
ga ravnateljica Muzeja Hrvatskog 
zagorja Goranka Horjan, ravnatelji-
ca Parka prirode Medvednica Nives 
Farkaš Topolnik te čelnici Lepogla-
ve, Radoboja i Voće Marijan Škvarić, 
Anđelko Topolovec i Krunoslav Jur-
gec. Cilj je povezati nalazišta nean-
dertalaca sa zanimljivim geološkim 
lokalitetima te ih turistima ponuditi 
u paketu.(ljr)                                                                                                                                        

Ima li opala 
u Gaveznici?

U životopisnom gradiću 
Kreševu, udaljenom dvadeset 
kilometara od Sarajeva, od 15. do 
17. listopada održan je Međuna-
rodni sajam minerala. Usprkos 
lošem vremenu, posjet sajmu 
bio je iznad očekivanja, a među 
brojnim posjetiteljima bili su i 
članovi Udruge Lepoglavski ahat, 
koji su se kući vratili obogaćeni 
novim znanjima i iskustvima. 

- Najupečatljiviji dio sajma bio 
je posjet napuštenom rudniku 
barita iznad sela Deževice. Radi se 
o tunelu koji se pruža pravocrtno, 
u duljini od 700 metara – opisao 
je predsjednik udruge Damir 
Vrtar. Najnevjerojatnija novost 
sajma bio je pronalazak dra-
gocjena opala, u okolici Tuzle. 
Vrlo je nalik australskom, čije se 
cijene kreću oko 1000 eura za 
kilogram sirovog materijala. 

- Odmah nakon viđenih pri-
mjeraka dali smo se u potragu za 
tragovima ranijih nalaza u literaturi 
i na internetu te za razgovorima 
sa stručnjacima iz geološke struke. 
Izgleda da se radi o potpuno 
novom i do sada nezabilježenom 
nalazu na području BiH.  Inače, dra-
gocjenog opala u Europi je u pri-
ličnim količinama bilo na području 
Slovačke. U Hrvatskoj nije zabilje-
žen, iako smo mi našli nekoliko 
krasnih primjeraka običnog opala 
u Gaveznici. Tko zna ima li ga u du-
binama Gaveznice, koje nikad nisu 
istražene? – zapitao se Vrtar.(hk)

Javni zavod Kozjanski park, vo-
deći partner na projektu Marijan-
ski hodočasnički put, jedanaestu 
godinu uzastopce organizirao je 
Praznik kozjanskega jabolka 2010. 
Manifestacija stručno-sajamskog 
i zabavnog karaktera održana je u 
Podsredi, od 3. do 10. listopada, 
a na njoj je nastupila i Turistička 
zajednica Sjeverno zagorje, kao je-
dan od partnera na projektu. Ona 
se u subotu, 9. listopada, predsta-
vila promidžbenim materijalima i 

prezentacijom turističke ponude 
u kojoj su prevladavali lepoglavska 
čipka i ahat.(mm)

Predstavnici Turističke zajednice 
Sjeverno zagorje - voditelji lepoglav-
skog i ivanečkog turističkog društva 
Vesna Dubovečak i Boris Jagetić 
Daraboš, sudjelovali su na Danima 
turizma što su, u organizaciji Mini-
starstva turizma, Hrvatske turističke 
zajednice, Hrvatske gospodarske 
komore i Hrvatske radiotelevizije, 
od 20. do 22. listopada održani u 
Rovinju. 

Riječ je o najvećem skupu hr-
vatskih turističkih djelatnika, na 
kojemu struka analizira učinke pro-
tekle sezone i najavljuje aktivnosti za 
sljedeću turističku godinu. Danima 
turizma odazvalo se oko 1.500 sudi-
onika iz cijele Hrvatske.

- Iz svega što se čulo na skupu, 
proizlazi da će iduća turistička godi-
na biti vrlo teška. Prilikom razmje-
ne iskustva s ostalim sudionicima, 
dobili smo ideje za nove projekte i 
programe – izjavila je V. Dubove-
čak, voditeljica Turističkog društva 
Lepoglave.

Predstavnici TZ Sjeverno za-
gorje sudjelovali su i u radu okru-
glih stolova, na kojima se, među 
ostalim, raspravljalo i o projektima 
u koje je Lepoglava već uključena, a 
to je uključivanje hrvatskih kultur-
nih ruta u europske, o ruti Hrvat-
skog zagorja od najstarijih vremena 
do danas i o projektu Put neander-
talaca. 

SURADNJA

U Lepoglavi 
turistički vodiči 
s Kvarnera

Tridesetak turističkih vodiča s 
Kvarnera u petak je, 26. studenog, 
posjetilo Lepoglavu i upoznalo se 
s turističkom ponudom i poten-
cijalima našega kraja. Stigavši s 
prvim pahuljama ovogodišnjeg 
snijega, članovi Udruge turističkih 
vodiča Kvarnera u Domu kulture 
premijerno su pogledali promotiv-
ni turistički video spot Turističke 
agencije Sinergija, u kojemu je pri-
kazana spomenuta turistička po-
nuda lepoglavskog kraja i okolice.

Gosti su potom obišli Dom 
kulture i stalni postav ahata Udruge 
Lepoglavski ahat, dok im je o njego-
vu nalazištu na lokalitetu Gavezni-
ca-Kameni vrh pričao predsjednik 
Damir Vrtar. Na žalost, zbog lošeg 
vremena, turistički vodiči toga dana 
nisu mogli obići „dimnjak“ fosilnoga 
vulkana. Prije odlaska, razgledali 
su postav lepoglavske čipke. 
Gostima s Kvarnera domaćin je bio 
dogradonačelnik Alojz Gredelj.(hk) 

LEPOGLAVSKI AHAT 
Članovi udruge na 
Međunarodnom sajmu 
minerala u Kreševu (BiH)

TURIZAM  Predstavnici Turističke zajednice Hrvatsko zagorje na Danima turizma u Rovinju

Nove turističke ideje i projekti iz Rovinja
Naši predstavnici na okruglim stolovima o temama i projektima interesantnim za lepoglavski kraj

Lepoglavčani u Kozjanskom parku
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PROMIDŽBA Turističko društvo Lepoglave u Sloveniji

Na Prazniku jabuka u Kozjanskom parku

KONCESIJA  Lepoglavi koncesija za obavljanje turističke djelatnosti u vulkanu na Kamenom vrhu

U vulkanski 
dimnjak samo 
s plaćenom 
ulaznicom

Pet muzeja, općina i parkova prirode potpisalo je sporazum o 
zajedničkom kulturno-turističkom programu Putovima neandertalca

U „paketu“ će biti i obilazak crkve
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Sastanak radi realizacije projekta Putovima neandertalaca

U obilazak Gaveznice ubuduće samo s plaćenom ulaznicom

Putovima neandertalaca
- Želimo povećati vikend-posjete obitelji koji bi uključivali dvodnevne i 

trodnevne obilaske. Osim školskih ekskurzija, čiji je posjet dosad bio odličan, 
strateški interes su nam nove aktivnosti usmjerene na dolazak stranih po-
sjetitelja u ljetnim i zimskim mjesecima. Želimo se priključiti međunarodnim 
aktivnostima koje bi omogućile uključivanje hrvatskih destinacija u europske 
kulturne rute – poručila je ravnateljica krapinskog muzeja Goranka Horjan.(ljr)
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- Zahvalna sam i za jednu, a 
kamo li ne za 7.000 poklonjenih 
kuna! Velika je to svota za malo se-
osko obiteljsko gospodarstvo poput 
našeg, omogućit će nam da uredimo 
prilaz stajnjaku te da ga funkcional-
nije odlažemo i skladištimo – kazala 
je Đurđica Mežnarić iz Žarovnice, 
koja ima registrirano malo obitelj-
sko poljoprivredno gospodarstvo. 
Drži četiri krave čije mlijeko isporu-
čuje Vindiji, uzgaja zagorske purane 
i svinje, obrađuje vrt. Budući da joj 
je suprug bolestan, a zbog školskih 
obveza djeca ne mogu puno pripo-
moći, cijelo gospodarstvo drži sama 
i na taj način izdržava obitelj, pa je 
stoga bespovratnu novčanu pomoć 
Grada Lepoglave, što ih je krajem 
rujna isplatio poljoprivrednicima 
svoga područja, dočekala kao vrijed-
nu potporu opstanku sitnih seljač-
kih gospodarstava.

Na natječaj se javilo tridesetak 
poljoprivrednika

Đurđica Mežnarić jedna je među 
četrnaest registriranih obiteljskih 
gazdinstava kojima su dogradona-
čelnik Lepoglave Alojz Gredelj i 
predsjednik Gradskog vijeća Zori-
slav Rodek uručili bespovratne po-

moći namijenjene razvitku poljo-
privrede u našem kraju. Na natječaj 
što su ga gradske službe raspisale još 
u srpnju, javilo se tridesetak poljo-
privrednika, međutim, uvjete za do-
bivanje potpora ispunilo ih je upola 
manje. Za novac su svojim progra-
mima mogla konkurirati samo regi-
strirana obiteljska gospodarstva, a 
prednost su imali projekti vezani uz 
investicije u poljoprivredi, preradu 
poljoprivrednih proizvoda i njiho-
vu promidžbu, udruživanje gospo-
darstava, poticanje vinogradarstva, 
vinarstva i povrtlarstva te unapređi-
vanje proizvodnje pod plastenicima 
i staklenicima, 

Udruga građana Strojni prsten  
Poljoprivrednicima je podijelje-

no ukupno 130.000 kuna bespovrat-
nih novčanih potpora. 

- Obiteljska gospodarstva Keder, 
Kostanjevec i Kriažnec pomoć su 
dobila za potrebe adaptacije objeka-
ta za držanje krava, dok je OPG-u 
Debeljak potpora odobrena za adap-
taciju staje za držanje ovaca. Višnjič-
kom OPG-u Butko dobiveni novac 
olakšat će nabavu novog plastenika 
i opreme, dok je OPG Držaić dobio 
pomoć za nabavu poljoprivredne 
mehanizacije za obradu vinograda. 
Budući da među proizvođačima ima 
i vrlo perspektivnih, nadamo se da 

će im potpore pomoći u nastojanji-
ma da stasaju i pokrenu ozbiljniju 
proizvodnju – kazao je lepoglavski 
dogradonačelnik Alojz Gredelj.  

Među udrugama, profitirala je 
Udruga građana Strojni prsten iz Le-
poglave. Ona je dobila 15.000 kuna 
potpore za nabavu specijalnog stroja 
za kalcificiranje tla, kojim će se moći 
služiti i ostali zainteresirani građani.  

Mnogi ljudi na potpore 
prijeko gledaju!

- Šteta je što mnogi ljudi na ispla-
ćene potpore prijeko gledaju! Ne 
uzimaju u obzir da smo ih ostvarili 
putem legalno raspisanih natječaja, 
čije smo kriterije zadovoljili. K tome, 
malim proizvođačima danas je vrlo 
teško opstati – požalila se Đurđica 
Mežnarić. Bespovratne pomoći ujed-
no su i potpora ruralnoj proizvodnji 
na seljačkim domaćinstvima, koja je 
u Lepoglavi u izumiranju. Svjedoči 
o tome i podatak da je u zadnjih 25 
godina na našem području „nestalo“ 
2.000 krava, pa im se danas broj pro-
cjenjuje na manje od 180!(ljr) 

POTPORE  Grad Lepoglava poljoprivrednicima podijelio 130.000 kuna bespovratnih potpora

Zahvalna sam i za jednu, a kamo 
li ne za 7.000 poklonjenih kuna!

Pomoć od 15.000 kuna za nabavu stroja za kalcificiranje tla, dobila je lepoglavska Udruga Strojni prsten

Komunalna tvrtka Ivkom u su-
radnji je s Gradom Lepoglavom u 
zaselku  Klaidariči kod Zlogonja 
dovršila gradnju 580 metara vodo-
voda. Njegova je gradnja financirana 
iz naknade što se u cijeni vode priku-
plja za razvoj, odnosno, za gradnju 
novih i rekonstrukciju postojećih 
vodovodnih mreža. Radovi su stajali 
72.000 kuna, a mještanima je drago 
što je pitka voda napokon stigla i do 
njihovih kućanstava.

Rekonstrukcijski radovi izvedeni 
su i na vodovodu u Crkovcu. Kako 
bi napokon riješili problem vodoop-
skrbe svih sela i zaselaka, iz lepoglav-
skih gradskih službi poručuju da će 
se iduće godine vodovodi graditi i 
na potezu Hadjaki-Mikulekovo-Be-

čaki-Ciglari-Vranjka, na višnjičkom 
području. 

Također, Lepoglava se pridru-
žila velikom projektu rješavanja 

vodoopskrbe visinskih naselja koji 
Općina Bednja kandidira Hrvat-
skim vodama. Riječ je o brdskim 
naseljima Kameničkog i Bednjan-

skog Podgorja, koja se nalaze na po-
dručju Lepoglave i Bednje. Pošto u 
njima živi znatan broj stanovnika, 
obje sredine nadaju se da bi upra-
vo to moglo presuditi da Hrvatske 
vode novčano podupru taj projekt. 

Gradsku upravu Lepoglave iduće 
godine očekuje i rješavanje vodoop-
skrbe Čreta, Budima, Vesi, Borja, 
Gečkovca, Sestranca, Purge i Očure, 
koji bi se trebali priključiti na regio-
nalni vodovod varaždinskog Varko-
ma. Naime, sva ta naselja sada se vo-
dom opskrbljuju iz vodovoda kojima 
upravljaju mjesni odbori, a zakon to 
više ne dopušta. Magistralni vodovod 
sagrađen je ljetos i pritom je ostavlje-
na mogućnost da se na njega priklju-
če sva spomenuta naselja.(mm) 

VODA Rješava se vodoopskrba svih naselja na području Lepoglave

Stigla voda u zaselak Klaidariči kod Zlogonja
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Stigla je vode u Klaidariče

Poljoprivrednici su za dobivanje novčanih sredstava 
morali zadovoljiti kriterije javnog natječaja

Pravo na isplatu potpora ostvarilo je četrnaest OPG-a s našeg područja

Đurđica Mežnarić: Malim proizvođačima mlijeka danas je teško opstati!
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BLIŽE EU Udruga 
Lokalna akcijska 
grupa - Sjeverozapad

Zajedno po 
sredstva iz 
fondova EU

U ponedjeljak, 6. prosinca, u 
Varaždinu je osnovana Lokalna 
akcijska grupa Sjeverozapad ili LAG 
Sjeverozapad. Nakon inicijativnog 
sastanka održanog u svibnju ove 
godine, predstavnici jedinica 
lokalne samouprave odlučili 
su formalizirati tada potpisani 
sporazum u ustrojstveni oblik 
nevladine organizacije, odnosno 
udruge. Sjedište LAG-a bit će u Le-
poglavi, na adresi Doma kulture, a 
njegov prvi predsjednik je Marijan 
Škvarić. Zamjenici predsjednika 
su načelnici općina Petrijanec i 
Klenovnik Vladimir Kurečić i Izidor 
Gladović. Tajnik je Emil Tkalec. 

Podsjetimo, Grad Lepoglava je 
u suradnji s Razvojnom agencijom 
Varaždinske županije – AZRA-om, 
pokrenuo inicijativu za osnivanje 
LAG-a na području sjeverozapad-
ne Hrvatske. Osnivanje LAG-a 
temelji se na LEADER pristupu, 
koji je pokrenut od strane EU, s 
ciljem razvoja ruralnih područja. 
Ministarstvo regionalnog razvoja, 
šumarstva i vodnoga gospodar-
stva raspisat će natječaj za odabir 
LAG-ova, koji će s IPARD agencijom 
potpisati ugovorni sporazum. Nji-
me će se definirati tekući troškovi 
i provedba specifičnih projekata. 
Osnivanjem i potvrdom LAG-a od 
strane IPARD agencije, LAG ostva-
ruje pravo na povlačenje sredstava 
iz EU za različite projekte važne 
za lokalnu zajednicu. Osnivačkoj 
skupštini su, osim spomenutih, 
nazočili i čelnici Ivanca, Bednje, 
Cestice, Donje Voće, Maruševca, 
Vinice i Sračinca.(H. Kovač)
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Novi sloj asfalta 
prema Podgorju 

Polovicom studenog završilo 
je uređenje prometnice od mosta 
u Kamenici do raskrižja prema 
Kameničkom Podgorju. Polaganje 
novog asfaltnog sloja, postavljanje 
cestovne signalizacije i rubnjaka 
u duljini 800 metara, financirala 
je Županijska uprava za ceste.

Grad Lepoglava sa ŽUC-om 
uspješno surađuje, a dobra 
suradnja tijekom ove godine 
potvrđena je završetkom radova 
na gradnji nogostupa u Žarov-
nici. Ona će se nastaviti i iduće 
godine, realizacijom ambicio-
znih planova na komunalnom 
uređenju Lepoglave. (hk)

PROMETNICE
Nove prometnice 
na višnjičkom 
području

Krajem studenog na području 
Višnjice završili su  radovi na 
gradnji novih dvaju kilometara 
prometnica, vrijednih 400.000 
kuna. Sagrađeno je 800 metara 
dionice Donja Višnjica-Mahunevo 
i 1.200 metara u pograničnom 
dijelu. Riječ je o nerazvrstanim 
pravcima koji su modernizirani 
temeljem programa gradnje cesta 
za 2010. godinu. Novim pravcima 
zaokružena su ulaganja u lepo-
glavsko pogranično područje.(hk)

S proljepšanjem vremena, 
očekuje se početak radova na 
takozvanom “lijevom skreta-
ču” na državnoj cesti D-35, od 
lepoglavske obilaznice prema 
gradskom centru. Javni na-
tječaj je proveden, a time su 
ispunjeni uvjeti za početak 
radova. 

Osim proširenja raskrižja, na-
stavit će se radovi na nogostupu, 
a radove će obavljati tvrtka Hu-
đek Niskogradnja. Posao je vri-
jedan 330.000 kuna. U prvoj će 
se, fazi u suradnji s Hrvatskim 
cestama, proširiti prometnica, 

položiti tampon i asfaltni tepih, 
uz dodatnu cestovnu signaliza-
ciju na tom potezu. 

- Tim radovima na raskrižju 
će se uvelike povećati sigurnost 
sudionika u prometu, smanjit 
će se opasnost od potencijalnih 
prometnih nezgoda i omogući-
ti brži i sigurniji promet vozila. 
Nakon što završe i radovi na 
nogostupu, sigurnosno stanje 
na cijelom pravcu od raskrižja 
do željezničkog kolodvora bit 
će zadovoljavajuće – poručio je 
gradonačelnik Marijan Škvarić.
(hk)

- Dok je 2008. godine na području Lepo-
glave sagrađeno gotovo osam kilometara šum-
skih cesta, ove godine uređuje se još dvanaest 
kilometara šumskih prometnica. Zahvaljuju-
ći tome, vlasnicima je uvelike olakšan pristup 
šumama, sječa i izvlačenje drvne mase, kao 
i provođenje uzgojnih radova u šumama. O 
tome koliko je za građane ta problematika 
važna, pokazuje i podatak da je pola ukupnih 
lepoglavskih površina (49,7 posto) pokrive-
no šumama, većinom u privatnom vlasništvu 
mještana.

To je u povodu otvaranja dviju šumskih pro-
metnica, Kukelja i Cerja na potezu između Ža-
rovnice i Kameničkog Podgorja, izjavio Tomo 
Rešetar, predsjednik Udruge privatnih vlasnika 

šuma Kesten iz Lepoglave. Ceste su sagrađene 
novcem koji se prikuplja iz naknade za općeko-
risne funkcije šuma, a zajedno su ih otvorili Her-
man Sušnik, tajnik u Ministarstvu regionalnog 
razvoja, šumarstva i vodnog gospodarstva i Ma-
rijan Škvarić, gradonačelnik Lepoglave. Gradnja 
prometnica stajala je 270.000 kuna, dok se uku-
pna vrijednost radova na šumskim prometnica-
ma procjenjuje na četiri milijuna kuna. Taj no-
vac od Šumarske savjetodavne službe na temelju 
javnog poziva povukla je Udruga Kesten, koja se 
ubraja među najbolje organizirane šumovlasnič-
ke udruge u Hrvatskoj.

- Na našu inicijativu, izrađeni su i programi 
gospodarenja za privatnim šumama na području 
svih četiriju gospodarskih jednica, a to su lepoglav-

ska Ivančica, Očura-Rinkovec, Kamenica-Jerovec 
i Višnjica. Izrada planova stajala je 900.000 kuna, 
no bez njih ne možemo konkurirati na natječaje 
za dodjelu novca. Uloženi novac se isplatio, jer 
nam programi omogućuju dobivanje subvencija i 
podloga su za bolje gospodarenje šumama – ista-
knuo je Rešetar. Šumovlasnici su zadovoljni što 
je i gradska uprava prepoznala njihov rad i što im 
je prijašnje donacije s 10.000 povećala na 35.000 
kuna na godinu.

- Manju donaciju udruga je utrošila za naba-
vu vitla za izvlačenje drva, dok smo novi, pove-
ćani iznos usmjerili za nabavu cjepača drva od 20 
tona. Moći će ga rabiti svi članovi Kestena upisani 
u Upisnik privatnih šumovlasnika – poručio je 
Tomo Rešetar.(ljr) 

NADSTREŠNICE
Nadstrešnice u 
Kameničkom 
Podgorju i 
Gornjoj Višnjici

U Kameničkom Podgorju 
i Gornjoj Višnjici postavljene 
su dvije nove nadstrešnice na 
autobusnim ugibalištima. Rezultat 
je to zahtjeva Grada Lepoglave 
upućena Varaždinskoj županiji, 
koja je i ove godine nadstrešnice 
dodjeljivala jedinicama lokalne 
samouprave, koje su za njih 
pokazale interes i potrebu. 

Osim spomenute dvije, 
odlučeno je i da se jedna, ona sa 
lepoglavske obilaznice, preseli u 
Žarovnicu, kod područne škole, 
jer je tamo potrebnija. U planu je 
i podizanje nadstrešnice u Zlogo-
nju. Postavljanjem nadstrešnica 
građanima je omogućeno da 
na dolazak autobusa čekaju na 
zaštićenu mjestu, pod krovom, a 
ne da kisnu na snijegu i kiši.(hk)

Krajem listopada počela je grad-
nja pješačke staze u Žarovnici, od 
područne škole do rotora. Riječ je o 
zajedničkom ulaganju Grada Lepo-
glave i Županijske uprave za ceste, a 
temeljem provedena natječaja, izvo-
đenje radova povjereno je varaždin-
skoj Cesti. 

Cilj je toga ulaganja povećanje 
sigurnosti za sve sudionike u prome-
tu, pogotovo za školsku djecu. Ovi-
sno o vremenskim prilikama, planira 

se i polaganje finog asfaltnog sloja na 
rotoru te preasfaltiranje i obnova ce-
ste na izlazu Kamenica–Kameničko 
Podgorje. 

Ukupna vrijednost radova je oko 
400.000 kuna, a ŽUC i Grad Lepo-
glava financiraju ih u omjeru 50:50.
(mm) 

ŠUMSKE CESTE   Otvorene su nove šumske ceste Kukelj i Cerje  

Modernizira se 
još 12 kilometara 
cesta vrijednih 
4 milijuna kuna

Na otvaranju šumskih cesta Kukelj i Cerje
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Rešetar: U tijeku je nabava cjepača drva od 20 tona, koji će moći koristiti svi članovi Udruge Ke-
sten upisani u Upisnik privatnih šumovlasnika

SIGURNOST  

Proširenje raskrižja na lepoglavskoj obilaznici

Raskrižje od obilaznice prema gradskom centru bit će rekonstruirano i prošireno
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Pješačka staza od područne škole u Žarovnici do rotora

Pješačka staza gradi 
se na potezu od 
škole do rotora 

Grad Lepoglava i Županijske uprave za ceste 
sudjeluju u projektu u omjeru 50:50
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KAMENICA
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U Kameničkom Podgorju, kod 
kapelice sv. Martina, na samo Marti-
nje misu je služio vlč. Ivan Hruško iz 
Cvetlina. Misi i blagoslovu mladog 
vina je prisustvovalo više od 200 
vjernika. Oni su potom proslavu 
Martinja nastavili s članovima lepo-
glavske Udruge vinogradara, vinara i 
voćara Klopotec, koji su za tu priliku 
pripremili bogatu zakusku. 

   A proslava Martinja, kako to već 
tradicionalno biva u našem kraju, bila 

je potom popraćena pjesmom i glaz-
bom do kasnih večernjih sati. Njome 
je Klopotec nastavio niz svojih razli-
čitih aktivnosti koje provodi tijekom 
čitave godine. Pored tradicionalnih 
proslava vinogradarskih blagdana, 
za svojih, više od stotinu članova, re-
dovito organizira predavanja o vino-
gradarstvu i podrumarstvu, stručne 
ekskurzije u poznate vinarije i vino-
grade diljem Hrvatske i ocjenjivanje 
vina od strane enologa.(mm)

DAN NEOVISNOSTI

Cvijeće i 
molitve za 
branitelje

Uoči Dana neovisnosti, roditelji 
i rodbina poginulih branitelja, pred-
stavnici braniteljskih udruga, Grada 
Lepoglave, Gradskog vijeća i politič-
kih stranaka na gradskom groblju 
položili su vijence i zapalili svijeće u 
znak sjećanja na lepoglavske brani-
telje poginule u Domovinskom ratu. 

Obraćajući se okupljenima, 
gradonačelnik Marijan Škvarić 
podsjetio je da je lepoglavski kraj 
prinio veliku žrtvu za ostvarenje 
slobodne i suverene hrvatske dr-
žave. Svoje živote dali su Marijan 
Matišić, Dragutin Godinić, Vin-
ko Andrijanić, Josip Štefanec, 
Marko Ledinščak, Slavko Kos, 
Dragutin Naglaš, Vlado Škalec 
i Stjepan Križanec. Žrtva je to 
na koju trajno treba podsjećati i 
za čuvanje tekovina Domovinskog 
rata odgajati i mlade generacije.

Vijenci su položeni i na spome-
nike u Kamenici i Višnjici.(mm)

Uoči blagdana Svih svetih, u petak su, 
29. listopada, roditelji i rodbina poginu-
lih branitelja, predstavnici braniteljskih 
udruga, Grada Lepoglave, Gradskog vijeća 
i političkih stranaka kod središnjeg križa na 
gradskom groblju položili vijence, zapalili 
svijeće i odali počast lepoglavskim branite-
ljima poginulim u Domovinskom ratu. 

U ime Grada Lepoglave, svima nazočni-
ma prigodnim se riječima obratio zamjenik 
gradonačelnika Alojz Gredelj. Molitvu za 
mrtve predvodio je lepoglavski župnik vlč. 
Andrija Kišiček. Vijenci su položeni i na 
grobove svih poginulih branitelja, na gro-
bljima u Lepoglavi, Kamenici i Višnjici.
(hk)

REĐENJE Đakonsko 
ređenje u katedrali

Ivica Cujzek 
zaređen za 
đakona

U nedjelju, 28. studenog, 
Varaždinska je biskupija svečano 
proslavila stupanje trojice kandidata 
u sveti red đakonata. Na euhari-
stijskom slavlju koje je u katedrali 
Uznesenja Blažene Djevice Marije u 
Varaždinu predvodio varaždinski bi-
skup msgr. Josip Mrzljak, za đakona 
je zaredio Ivicu Cujzeka iz Lepoglave 
s kolegama iz Mačkovca i Kalinovca.

Brojni vjernici iz Varaždinske 
biskupije okupili su se na slavlju 
đakonskog ređenja, a osim biskupa, 
euharistijskom slavlju prisustvo-
valo je još 45 svećenika, među 
kojima i predstavnici Zagrebačke 
bogoslovije. Nakon obreda, 
Ivicu Cujzeka je u đakonsko ruho 
odjenuo njegov župnik, prečasni 
Andrija Kišiček. Na kraju mise 
biskup je čestitao novim đakonima 
i zaželio im ustrajnost u zahtjev-
nom svećeničkom zvanju.(mm)

U cilju informiranja stanara o 
predstojećim radovima u gradskom 
centru, točnije, u ulicama oko zgra-
de gradske uprave, gradonačelnik 
Marijan Škvarić u srijedu je, 17. stu-
denog, razgovarao s predstavnicima 
stanara. 

Među ostalim, stanarima je 
predstavio projekt hortikulturnog 
uređenja zelenih površina u Le-
poglavi, koji je izradio Šumarski 
institut iz Jastrebarskog. Njime je 
predviđeno uklanjanje breza, sad-

nja mladih lipa i ukrasna grmlja te 
uređenje cvjetnih gredica. Sadnja 
će biti planska i koordinirana i ubu-
duće se više neće odvijati po načelu 
„kako kome paše“. 

Nadalje, stanari su upozoreni i na 
obvezu poštivanja zakonskih odred-
bi, kojima je propisano da se, radi 
lakšeg očitanja i kontrole potrošnje 
struje, električna brojila moraju po-
staviti izvan stanova. Odredba je 
obvezujuća i morat će je poštivati 
svi stanari. Oni su također upoznati 

s HEP-ovim planovima rekonstruk-
cije električnih vodova do zgrada. 
Naime, HEP će sadašnje električne 
stupove, koji vode električnu energi-
ju do zgrada, zamijeniti podzemnim 
vodovima. 

Najviše polemike izazvala je či-
njenica da će stanari zgrada, koji se 
trenutačno vodom snabdijevaju iz 
sustava Kaznionice (koja je u među-
vremenu priključena na Ivkomov vo-
doopskrbni sustav), također postati 
Ivkomovi potrošači. Problem je što 

će im time voda poskupjeti. Sada je 
plaćaju samo 79 kuna za dva mjese-
ca, što je znatno jeftinije od aktualne 
Ivkomove cijene. Premda će stanari 
vodu plaćati realno, prema stvarnoj 
potrošnji na svojim vodomjerima, 
ističu da novčani udar po džepu u 
kriznoj godini svakako nije nešto 
što im treba. No, Zakon o vodama u 
ovakvim je slučajevima posve jasan, 
a i Grad ima zakonsku obvezu da 
djelatnost javne vodoopskrbe uskla-
di sa Zakonom.

Na sastanku je bilo riječi i o ob-
vezi poštivanja komunalnog reda. 
Građanima je skrenuta pozornost na 
to da drva za ogrjev moraju s javnih 
površina ukloniti u roku od 48 sati 
od dostave. Budući da je i snijeg ove 
godine rano stigao, stanari su upo-
zoreni da sami trebaju čistiti parki-
rališta ispred svojih zgrada. Naime, 
koncesionar ima samo obvezu čišće-
nja ulica, odnosno, kolnika, kojim 
prometuju vozila, dok su parkirali-
šta briga samih stanara.(hk) 

PROBLEMI NAŠI SVAGDAŠNJI  Stanari lepoglavskih zgrada razgovarali s gradskim vodstvom

Stanari moraju čistiti 
snijeg s parkirališta

Gradonačelnik Škvarić stanarima je predstavio projekt hortikulturnog 
uređenja Lepoglave Sa sastanka stanara s gradskim čelništvom
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MARTINJE  Vinari i podrumari dočekali najomiljeniji vinski praznik

Došel je, došel sveti Martin…
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Misi se odazvao velik broj vjernika iz okolnih naselja

Misu kod kapelice sv. Martina 
predvodio je vlč. I. Hruško 

SVI SVETI Počast našim poginulim braniteljima

Cvijeće i svijeće i na posljednja počivališta poginulih branitelja
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Poginulima je odana počast kod središnjeg križa na groblju u Lepoglavi
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Najveći stupanj uvježbanosti pokazao je DVD Lepoglave

Političke i radne tonove ti-
pične za gradske službe, u lepo-
glavskoj su Gradskoj vijećnici 
prošlih dana zamijenili posve 
drukčiji zvukovi. Smijeh rodi-
telja, plač nedavno rođene dje-
čice i gugutanje kojim su „be-
bači“ popratili svoj prvi prijam 
u karijeri, oživjeli su prostore 
vijećnice i razgalili zaposlene. 
Jer, ne događa se baš svaki dan 
da u „opčinu“ svrate najmlađi 
stanovnici Lepoglave!

A sedamnaest novorođene 
djece, koji su na prijam „poveli“ 
i svoje roditelje, pozdravili su 
lepoglavski gradonačelnik i do-
gradonačelnik Marijan Škvarić 
i Alojz Gredelj te roditeljima 
čestitali na prinovi u obitelji. 

Ujedno su im uručili novčane 
potpore. Premda nisu visoke, 
one su lijepa gesta kojom grad-
ske službe nastoje pomoći rodi-
teljima u pokrivanju troškova 

opremanja novorođene djece.
Grad iz svog proračuna sva-

kom novorođenom djetetu 
daruje 1.000 kuna. Za drugo di-
jete u obitelji poklanja 1.500, a 

za treće i svako sljedeće novoro-
đenče, 2.000 kuna. Usto, izdvaja 
i novac za kupovinu dječje hra-
ne, a pravo na taj oblik pomoći 
imaju roditelji djece u dobi do 
šest mjeseci, koji dječju hranu 
nabavljaju prema preporuci li-
ječnika. 

Veselom primanju odazvali su 
se svi roditelji, a za novorođenu 
djecu Grad je izdvojio 24.000 
kuna. Među nazočnima bili su 
i roditelji blizanaca, prvih koji 
su u Lepoglavi rođeni nakon tri 
godine! Mama Ana i tata Dar-
ko imali su pune ruke posla sa 
živahnim blizancima Lukom i 
Filipom, čiju su pažnju privukli 
šareni cvjetni buketi i prigodni 
pokloni.(hk)

VATROGASCI  12. pokretna vatrogasna vježba DVD-a s područja Lepoglave

Vatrogasci spremni za sve nedaće

Ekipa mladeži u punom pogonu
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Prvi put nakon tri godine u 
Lepoglavi zaplakali blizanci

Veseli prijam u lepoglavskoj Gradskoj vijećnici

LEPOGLAVA  Roditeljima novčane potpore za 17 novorođene dječice

Roditelji Ana i Darko Migač imali su pune ruke posla sa živahnim blizancima Lukom i Filipom

Blizanci Filip i Luka velika su briga mami Ani i tati Darku

Snijeg koji je 3. prosinca padao 
i stvarao probleme u prometu nije 
spriječio izvođače i gledatelje da se 
u velikom broju okupe u školskoj 
sportskoj dvorani u Višnjici, na hu-
manitarnom koncertu Veliko srce. 
A srcem punim dobre volje, svi su 
oni došli kako bi svojim prilogom 
pomogli skupiti novac za nastavak 
liječenja bolesnog Tihomira Kudelj-
njaka, dječaka iz Višnjice. Koncert 
su, uz potporu Grada Lepoglave, 
DVD-a Višnjice i Kuburaške udru-
ge Prva kubura, organizirali Višnjič-
ka udruga mladih i Osnovna škola 
Izidora Poljaka.

Pred oko 400 gledatelja, na-
stupili su Adam Končić, KUD 
ITAS sa solistima Jasenkom Franc 
i Stjepanom Sankovićem, Siniša 
Miklaužić, Valentina Geci, Rajko 
Suhodolčan i tamburaški sastav 
višnjičke osnovne škole. Na tre-
nutke, raspjevanim se solistima 
pridruživala i publika. Prodajom 
ulaznica i novčanim prilozima, 
skupljeno je 13.660 kuna. 

Usto, novčana sredstva na žiro 
račun obitelji Kudeljnjak, za pomoć 
Tihomiru, uplatit će tvrtka Tornado 
i Grad Lepoglava, pa se može očeki-
vati svota veća od 20.000 kuna. Svi 
koji žele pomoći Tihomiru, mogu to 
učiniti uplatom sredstava na njegov 
žiro-račun 3114261647, otvoren u 
Zagrebačkoj banci.(hk)

Svoju spremnost da djeluju u 
slučaju požara, poplave i drugih ele-
mentarnih nepogoda, na 12. pokret-
noj vježbi, održanoj u organizaciji 
Vatrogasne zajednice, potvrdile su 
vatrogasne postrojbe dobrovoljnih 
vatrogasnih društava s područja gra-
da Lepoglave. U vježbi su sudjelo-
vale postrojbe vatrogasnih društava 
iz Lepoglave, Kamenice, Višnjice i 
Kaznionice,  dok su članovi DVD-a 
iz Bednje bili promatrači. 

Tijekom vježbe, vatrogasci su na 

nekoliko lokacija morali izvršiti za-
dane operativne zadatke i pokazati 
svoju gotovost i uvježbanost. A da 
su u tome uspjeli potvrdio je i pred-
sjednik Gradske vatrogasne zajedni-
ce Petar Županić. 

Pokretna vatrogasna vježba u Le-
poglavi bila je natjecateljskog karak-
tera. Najveći stupanj uvježbanosti po-
kazala je vatrogasna postrojba DVD-a 
Lepoglave, drugi je DVD Višnjice, 
treći DVD Kaznionice, a četvrta je 
postrojba DVD-a Kamenice. 

Pokretna vježba bila je ujedno i 
Gradsko vatrogasno natjecanje, a u 
njemu je poredak bio nešto drukčiji. 
Prvo mjesto osvojio je DVD Lepogla-
va, druga je Kaznionica, treća Višnji-
ca, a četvrta Kamenica. Svoje znanje i 
vještine pokazale su i dječja vatrogasna 
ekipa DVD-a Kamenice i ekipa mla-
deži iz DVD-a Lepoglava. Sve vatro-
gasce na početku vježbe pozdravili su 
lepoglavski gradonačelnik Marijan 
Škvarić i tajnik Županijske Vatrogasne 
zajednice Stjepan Kovaček.(H. Kovač)

HUMANOST Legende 
zagorske glazbe poma-
žu u liječenju bolesnog 
dječaka iz Višnjice  

Veliko srce 
za Tihomira 
Kudeljnjaka
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Turističko društvo i Grad Le-
poglava u utorak su, 7. prosinca, 
proglasili pobjednike ovogodišnje 
turističko-ekološke akcije Cvijet za 
ljepši grad. Prosudbena komisija, u 
čijem su sastavu bili Davor Petak, 
Vesna Dubovečak i Mirko Varović 
pritom nije imala nimalo jedno-
stavnu zadaću, jer u konkurenciji 
68 okućnica i balkona okupanih u 
cvijeću i zelenilu, nije bilo lako iza-
brati najljepše. No ipak, u kategoriji 
balkona, prva nagrada dodijeljena 
je obitelji Vladimira Hodalja, dru-
go mjesto pripalo je Blanki Jagić, a 
treće mjesto osvojio je jarkocrveni 
balkon pelargonija Ane Vresk iz 
Lepoglave.

Nadalje, najljepšu okućnicu ima-
ju Štefanija Galić i Zvonko Čretni 
iz Lepoglave, a na trećem mjestu 
je okućnica Zdravka Hrženjaka iz 
Višnjice. U kategoriji najuređenijih 
javnih i poslovnih prostora, nagrade 
su dodijeljene Osnovnoj školi Ante 

Starčevića, Gradu Lepoglavi, glav-
nom trgu u Kamenici i restauraciji 
Ivančici. Ove godine organizator je, 
Turističko društvo Lepoglave, vla-
snike najljepših balkona i okućnica 
nagradilo novčano, s 400, 300 i 200 
kuna.

Proglašeni su i najuspješniji au-
tori likovnih radova na eko-teme. 
Nagrađeni su starija skupina Cvjeti-
ći Dječjeg vrtića Lepoglave te Marta 
Pintarić, Sabina Dijanešić i Melani 
Sambol. Za najbolje literarne radove 
nagrađene su Štefica Hiržin, Ivana 
Kučej i Andrea Štefanec. Nagrade 
najboljima uručila je predsjednica 
TD-a Lepoglave Vesna Dubovečak 
s direktoricom županijske TZ Eliza-
betom Dolenec. Izložbu fotografija 
najljepših balkona i okućnica otvo-
rio je dogradonačelnik Lepoglave 
Alojz Gredelj.

Program je glazbom uljepšao Pje-
vački zbor Collegium artisticum.(m
m,ljr)                                                                                                                            

Priznanje lepoglavskoj školi za uređenje školskog vrta

VOLIM LEPOGLAVU  Proglašeni su pobjednici ovogodišnje ekološke akcije Cvijet za ljepši grad

Najljepši balkon ima obitelj Hodalj, 
a najokućnicu Štefanija Galić

Autori najboljih literarnih radova su Štefica Hiržin, Ivana Kučej i Andrea Štefanec, a najljepše slike nacrtali su klinci Dječ-
jeg vrtića, Marta Pintarić, Sabina Dijanešić i Melani Sambol
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Priređena je izložba fotografija najljepših balkona i okućnica Nagrade je dodijelila voditeljica TD-a Vesna Dubovečak

Jedna od uzornih lepoglavskih okućnica – obiteljska kuća Valenta Županića

ZELENA NAGRADA Projekt Najljepši školski vrtovi HRTV-a i Ministarstva znanosti i obrazovanja

Priznanje lepoglavskoj 
školi za za naj-vrt

U vrtu učenici sade i siju izvorno bilje našega kraja, sorte starinskog cvijeća, voćke, ukrasno grmlje…
Već 16. godinu uzastopce, 

HRTV u suradnji s Ministarstvom 
znanosti, obrazovanja i športa i 
uz potporu drugih ministarstava i 
donatora, provodi projekt izbora i 
nagrađivanja škola s najljepšim škol-
skim vrtovima. 

Projekt je pokrenuo Obrazov-
ni program Hrvatskoga radija, na 
prijedlog novinarke Lidije Komes, 
urednice ekološke emisije „Slušaj 
kako zemlja diše“. Na zagrebač-
kom Prisavlju u petak je, 26. stude-

nog, održana svečanost proglaše-
nja pobjedničkih vrtova za 2010. 
godinu, na kojoj su sudjelovali 
učenici, učitelji, voditelji školskih 
vrtova i ravnatelji iz svih dijelova 
Hrvatske.

Prosudbeno povjerenstvo za Naj-
ljepše vrtove u Hrvatskoj dodijelilo 
je lepoglavskoj Osnovnoj školi Ante 
Starčevića priznanje za kontinuirano 
uređenje školskog vrta, i to na teme-
lju priznanja za najljepši školski vrt 
kontinentalne Hrvatske što je školi 

dodijeljeno 2008. godine u Slavon-
skom Brodu. Dodjeli priznanja na-
zočili su i predstavnici Grada Lepo-
glave, a najponosniji je, dakako, bio 
ravnatelj prof. Ratko Tomić.

Priznanje je dodijeljeno i Va-
raždinskoj županiji, koja je pred 
ostalima „iskočila“ kao županija s 
najvećim brojem nagrađenih škol-
skih vrtova u kontinentalnoj Hr-
vatskoj.

Školski vrt u Lepoglavi nagrađen 
je, jer prema propozicijama projekta, 

učenici  u njemu sade i siju izvorno 
bilje svoga kraja, stare sorte cvijeća, 
ukrasnih grmova, voćaka, bave se 
ekološkom poljoprivredom i time 
pridonose očuvanju prirodne i bio-
loške raznolikosti. Njihov rad pro-
suđuje povjerenstvo sastavljeno od 
agronoma, pedagoga i novinara, koji 
ih redovito tijekom godine obilaze, 
savjetuju i ocjenjuju, a njihov na-
predak potom i nagrađuju. Čestitke 
školi, njenim učenicima i cijelom 
kolektivu! (M. Marković)
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Kako se pravodobno i učinkovito 
pripremiti u cilju ublažavanja poslje-
dica elementarnih nesreća i katastro-
fa koje mogu pogoditi građane – to 
je bila tema o kojoj je članovima žu-
panijskog interventnog tima i volon-
terima gradskih društava Crvenoga 
križa Varaždina, Ivanca, Lepoglave, 
Ludbrega i Novog Marofa, govorio 
Marinko Metličić iz Odjela za pri-
premu i odgovor na katastrofe Hr-
vatskog Crvenog križa. Predavanje 
je održano u lepoglavskom Domu 
kulture, s ciljem da se lokalne i župa-

nijske vlasti upoznaju sa pripremama 
što ih Crveni križ obavlja kako bi u 
potencijalnim nesrećama što brže i 
učinkovitije mogao priskočiti u po-
moć građanima.

- Crvenom križu je Zakonom o 
zaštiti i spašavanju povjerena važna 
zadaća u cilju ublažavanja posljedica 
nesreća i katastrofa. Dva su glavna 
puta našeg djelovanja. Prvi je pri-
prema i rad gradskih i županijskih 
interventnih timova, a drugi je pra-
vodobna priprema stanovništva za 
slučaj nesreća. To nastojimo postići 

projektom „Zajedno, informirani, 
pripremljeni“, a njime nastojimo 
djeci, roditeljima i svim ostalim 
građanima savjetovati kako se pri-
premiti i ponašati u kriznim situa-
cijama – naglasio je Metličić i kazao 
da će sličan program, pod nazivom 
„Humane vrednote“, biti proveden i 
u nekim osnovnim školama. 

Sudionicima skupa govorili su i 
varaždinski dožupan Milan Pavle-
ković, dogradonačelnik Lepoglave 
Alojz Gredelj i ravnateljica županij-
skog Crvenog križa Nada Liber. (ljr)

U skladu sa smjernicama Nacio-
nalnog i Gradskog programa djelo-
vanja za mlade, Savjet mladih grada 
Lepoglave donio je vlastiti program 
rada. Obuhvaća područja obrazova-
nja i informatizacije, zapošljavanja i 
poduzetništva, socijalne politike, 
zdravstvenu zaštitu i reprodukcij-
sko zdravlje, aktivno sudjelovanje 
mladih u društvu, civilno društvo, 
kulturu mladih i slobodno vrijeme 
te mobilnost, informiranje i savje-
tovanje mladih.

Program, u kojemu je sadržano 
i trinaest aktivnosti koje bi trebale 
poboljšati društveni život na po-
dručju Lepoglave, prihvatilo je i 
Gradsko vijeće. Jer, kazala je pred-
sjednica Savjeta mladih Tatjana Ju-
rić, program prati činjenicu da su 
mladi potrebni društvu, a društvo 
mladima. 

Savjet mladih planira sljedeće 
godinu provesti iznimno ambi-
ciozan program rada. U planu je 
poticanje i financijska pomoć pro-
gramima edukacije o informatič-
kim tehnologijama, informiranje i 
poticanje mladih na nastavak obra-
zovanja u srednjim školama i na 
fakultetima, provođenje projekata i 
programa u cilju praćenja darovitih 
učenika, ali i pomoć slabijima. 

Nadalje, Savjet mladih planira 
informirati mlade i približiti im mo-

gućnosti zapošljavanja na području 
županije te provesti programe ne-
formalne edukacije o problemima 
ovisnosti, unapređivanja tjelesnog 
i mentalnog zdravlja mladeži, pra-
vilne prehrane i posebno, pristupiti 
izradi programa postupnog cjelo-
vitog uvođenja pravilne prehrane 
u svim odgojnim, obrazovnim i 
zdravstvenim ustanovama. 

Važan segment rada bit će vezan 
uz senzibilizaciju mladih za zdravlje 
zajednice – doniranje organa i da-
rivanje krvi, zatim, poticanje mla-
dih na aktivno sudjelovanje u radu 
udruga, kulturno-umjetničkih ra-
dionica, razvijanje sustava razmjene 
mladih, uvođenje vikend razmjene 
na području grada i županije i slič-
no.(H. Kovač) 

PREVENCIJA  Predavanje za 80 volontera Crvenoga križa iz cijele Varaždinske županije

Kako se pripremiti 
za slučaj nesreća 
i katastrofa?

S važnošću pravodobnih priprema upoznati su volonteri iz Varaždina, 
Ludbrega, Ivanca, Lepoglave i Novog Marofa O priprema za nesreće i katastrofe govorio je M. Metličić iz Hrvatskog Crvenog križa
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Skupu je nazočilo 80-ak sudionika iz cijele Varaždinske županije

MLADI  Predstavnica Županijskog savjeta mladih Marina Marković na 
Generalnom zasjedanju Skupštine europskih regija u Istanbulu (Turska)

SAVJET MLADIH  Gradsko vijeće prihvatilo 
program Savjeta mladih Lepoglave

Mladi donijeli ambiciozan 
plan rada za 2011. godinu

Predsjednica Savjeta Tatjana Jurić: Program 
prati činjenicu da su mladi potrebni društvu, 
a društvo mladima
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Savjet mladih donio je 
program rada, koji obuhvaća 
osam područja djelovanja

Mladi – važna karika u oživljavanju 
europskog gospodarstva

Više od 500 predstavnika iz čak 150 regija europskih zemalja na bilate-
ralnim sastancima s predstavnicima EK i Europskog parlamenta

Izaslanstvo Varaždinske županije 
od 10. do 12. studenog boravilo je 
u turskom gradu Istanbulu, koji je 
bio domaćin ovogodišnje generalne 
Skupštine europskih regija (AER). 
Uz redovito zasjedanje, koje se od-
vijalo na temu Izazovi za Europu 
2020. - Zahtjevi za učinkovitiju regi-
onalnu i razvojnu politiku, održani 
su i izbori za predsjednika AER-a i 
predsjednike glavnih odbora.

Na skupu su sudjelovali pred-
stavnici regija iz 150 zemalja, a u 
izaslanstvu naše županije bili su 
zamjenica župana Varaždinske 
županije Blanka Glavica-Ječmeni-
ca, pročelnik Upravnog odjela za 
gospodarstvo, regionalni razvoj i 
europske integracije Alen Leverić i 
članica Savjeta mladih Varaždinske 
županije Marina Marković. Na sku-
pu se, među ostalim, raspravljalo i o 

pitanjima suradnje među regijama 
članicama, a održani su i bilateralni 
sastanci čelnika regija i predstavnika 
izaslanstava, gdje je zaključeno da je 
važno raditi na jačanju i njegovanju 
lokalnih vlasti unutar i izvan granica 
Europe. 

Održana je i sjednica za mlade, u 
sklopu Regionalne mreže mladih, na 
kojoj je konstatirano da obrazovanje 
i mladi zauzimaju važno mjesto u 
oživljavanju europskog gospodar-

stva te da ga je nemoguće provoditi 
bez punopravnog uključivanja mla-
dih ljudi. Mladi predstavnici svojih 
regija i županija iz Hrvatske, Turske, 
Austrije, Norveške, Švedske, Francu-
ske i Rumunjske zaključili su kako su 
mobilnost mladih, kreativnost i po-
duzetničko razmišljanje uvjet tranzi-
cije prema ekonomiji temeljenoj na 
znanju, uz uvjet da sve regije moraju 
razumjeti ulogu mladih u uvođenju 
inovacija u svoje regije i županije. 

U Istanbulu je bila i predstavnica Savjeta mladih Varaždinske županije Marina Marković (druga zdesna)
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Forum za međunarodnu suradnju
Skupština europskih regija osnovana je 1985. sa sjedištem u Stra-

sbourgu, a okuplja više od 270 regija iz 33 zemlje i 16 međunarodnih 
organizacija, s ciljem njihova predstavljanja pred europskim institucijama. 
Riječ je o organizaciji koja umrežava regije na širem području Europe, a 
njihov je politički glas i svojevrsni forum za međunarodnu suradnju.
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U žestokoj konkurenciji čak 
osamnaest ponosnih tata vrtićkih 
klinaca, Robert Lončar pobjed-
nik je Izbora najtate Dječjeg vrti-
ća Lepoglave u pedagoškoj godini 
2010./2011. Budući da vrtić ove 
godine obilježava desetu obljetnicu 
takvih izbora, Lončar je proglašen i 
jubilarnim zlatnim najtatom, pa je, 
uz već poslovičan valjak, pregaču i 
pehar od slame, okićen i posebnim 
cvjetnim vijencem na kojemu su 
cvjetovi stilizirani od – komušina.

U veselom druženju u prepunom 
vrtiću, kojemu su se odazvale sve 
vrtićke skupine i njihovi roditelji, 
odluku o pobjedniku donijelo je 
žensko povjerenstvo na čelu s naj-

mamom Gabrijelom Belčić. Nakon 
uvodnih disciplina, u kojima su se 
tate natjecali u izradi božićnog na-
kita od slame, komušine i trave, u fi-
nalne borbe ušli su Goran Đurđević, 
Vladimir Ribić, Silvestar Držaić, Da-
mir Ribić, Robert Lončar, Miljenko 
Štefanek, Robert Bratković, Goran 
Bračko i Stjepan Šprem. U odluču-
jućoj završnoj disciplini, izradi lutke 
od prirodnih materijala, pobjedu je 
izborio Lončar.

O tome da su svi uživali u dru-
ženju, što i jest glavni cilj okupljanja 
roditelja, djece i odgojitelja, pokazu-
je i podatak da su tate i zapjevali. Uz 
pratnju gitare, na kojoj je svirao Da-
nijel Češnjaj iz bednjanskih Kavalira 

(i sam vrtićki tata), iz svega glasa i 
bučnu potporu razdraganih klinaca, 
pjevali su Miroslav Maček i Mario 
Breški.(ljr)

U utorak, 19. listopada, i mališani 
Dječjeg vrtića Lepoglave obilježili su 
Dan kruha i zahvalnosti za plodove 
zemlje. Nakon okupljanja u dvorani, 
najprije su sa svojim tetama-odgoji-
teljicama priredili kratku predstavu 
s brojnim prigodnim pjesmama i 
stihovima. Kruh i pecivo, raskošno 
aranžirane na stolu usred dvorane, 
potom je blagoslovio lepoglavski žu-
pnik vlč. Andrija Kišiček.

- Ove godine nema finih peciva i 
slatkih delicija što su ih prethodnih 
jeseni pekle mame i bake vrtićkih 
polaznika. Razlog tome su propi-

si koji kažu da djeca u vrtiću smiju 
konzumirati samo deklarirane pro-
izvode, pa smo stoga jesenas kruh i 
pecivo naručili u pekarnici – poja-
snila je ravnateljica Nada Kuča. I dok 
je devedesetak djece željno čekalo da 
kušaju nešto od izložena bogatstva, 
vlč. Kišiček za to vrijeme družio se s 
djecom, koja su mu pokazala svoje 
igračke.(M. Marković)

Učenici su svoje poruke odraslima crtali na asfaltu

Gradski čelnici tijekom dese-
todnevne proslave Dana grada 
nisu zaboravili ni na najmlađe 
lepoglavske stanovnike. Gradona-
čelnik Marijan Škvarić sa svojim je 
zamjenikom Alojzom Gredeljem 
u srijedu, 8. prosinca, obišao klin-
ce Dječjeg vrtića i razveselio ih pu-
nim košarama voća i slatkiša. 

Zauzvrat, djeca su svoje goste 

počastila rođendanskom pjesmom 
i plesom te im darovala čestitku, 
koju su izradili svi zajedno, i to 
tako da su otisnuli svoj obojani pa-
lac na papir i tako svi skupa „nacr-
tali“ originalne cvjetiće. Odušev-
ljena poklonima, djeca su gradske 
čelnike veselo ispratila i pozvala ih 
da ih ponovno u posjet, dakako - 
ne praznih ruku! (hk)

DAN KRUHA U VRTIĆU  Mališani uživali u krušnim delicijama

Dani kruha u vrtiću

Pjesme u povodu Dana 
kruha, mališani su zapjevali 
i vlč. A. Kišičeku

FO
TO

: A
R

H
IV

 T
K

IC

Mali su, veseli i – zahtjevni

STISNI PALAC NA PAPIR… Gradsko vodstvo 
u posjetu Dječjem vrtiću Lepoglava

Na veselom druženju u Dječjem vrtiću
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Košare voća i slatkiša 
za vrtićke mališane

DJEČJI TJEDAN U školama našega kraja obilježen 
je Međunarodni dan djece

Crtežima prikazali dječja prava
Učenici i djelatnici Osnovne 

škole Izidora Poljaka u Višnjici i 
njene područne škole u Cvetlinu u 
Dječjem su tjednu prigodnim ak-
tivnostima obilježili Međunarodni 
dan djece. U školskim radionicama 
učenici su obradili tematiku dječ-
jih prava istaknutih u Konvenciji o 
pravima djeteta, što ju je Opća skup-
ština UN-a usvojila 1989. godine. 
Zatim su se uz zvukove dječjih pje-
sama uputili na igralište te crtanjem 
kredom na asfaltu dočarali sva prava 

koja imaju djeca – pravo na igru, 
obrazovanje, zdravlje, zaštitu od zlo-
stavljanja…(S. Špičko)
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Simbolika dječjih poruka 
i više je nego jasna

LAUREATI  U Dječjem vrtiću Lepoglave priređen je izbor najtate za 2010./2011.

Za desetgodišnji jubilej, naslov 
zlatnog tate Robertu Lončaru
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Zlatni tata Robert Lončar

U finalnim disciplinama za naslov „naj“ natjecalo se devet vrtićkih očeva

Darovi dječici iz siromašnih obitelji
   Kako bi djeci koja žive u siromašnim obiteljima uljepšala Nikolinje, 

gradska uprava Lepoglave i ove je godine u pomoć pozvala sv. Nikolu. 
Najdraži dječji svetac razdraganu je dječicu dočekao u Domu kulture 
te im podijelio 60 poklona. Prije podjele darova, djeca su uživala u ani-
miranoj ekranizaciji božićnih pustolovina, koje su im pokazali uvijek 
simpatični Štrumpfovi. Djecu i roditelje tom je prilikom pozdravio i do-
gradonačelnik Alojz Gredelj te svima zaželio sretne blagdane.(hk)
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U kameničkoj Osnovnoj školi 
Ivana Rangera, u petak, 10. prosin-
ca, velikom je svečanošću obilježena 
180. obljetnica školstva u tom kraju. 
Proslava je počela euharistijskim slav-
ljem koje je, u povodu iznimno viso-
kog školskog jubileja, u župnoj crkvi 
sv. Bartola apostola u Kamenici pred-
vodio biskup msgr. Josip Mrzljak.

Nakon mise, u školskoj sportskoj 
dvorani održan je prigodan glazbeni 
program u izvođenju učenika kamenič-
ke škole. Uz gradske čelnike, nazočili su 
mu i varaždinski župan Predrag Štro-
mar, njegov zamjenik Milan Pavleković 
i prodekan za nastavu i studente Uči-
teljskog fakulteta u Zagrebu prof. Ante 
Bežen te mnogi drugi gosti i uzvanici.

O dugoj tradiciji školstva u Ka-
menici te o školi danas govorila je 
ravnateljica Marija Rodek.   

- Danas školu u Kamenici pohađa 
178 učenika, raspoređenih u 13 ra-
zrednih odjela, o kojima se brine 36 
zaposlenika. Posebno bih istaknula 
uspješnu suradnju koju škola već četiri 
godine ima s Učiteljskim fakultetom 
u Zagrebu. Našoj je školi dodijeljen 
status vježbaonice za hrvatski jezik, 
učeničko zadrugarstvo i informatiku 
te radionice za studente, koji će istra-

živati kajkavsko narječje. Zgrada stare 
škole darovana je Učiteljskom fakulte-
tu iz Zagreba radi izgradnje prvog sve-
učilišnog kampusa na selu te bi uskoro 
trebala započeti realizacija tog projek-
ta – izjavila je ravnateljica M. Rodek.

Na kraju svečanosti, predstavnici 
Grada Lepoglave kameničkoj su školi 
uručili laptop, koji će im biti od velike 
koristi u njihovom daljnjem radu. Škol-
skom kolektivu i djeci čestitke je uputio 
i prof. Ante Bežen, a bogat program is-
punjen pjesmom i stihovima, u čast ro-
đendana svoje škole, priredili su učenici. 
Na prigodnoj izložbi u prostorima ško-
le mogao se vidjeti i idejni projekt nove 
školske sportske dvorane.(M. Marković)

I učitelji našega kraja u utorak su, 
5. listopada, baš kao i njihovi kolege 
diljem svijeta, obilježili Svjetski dan 
učitelja. Prilika je to da i sami pri-
znamo važnost i veličinu zadaće koja 
stoji pred njima, a to je da i u ovim 
teškim i kriznim vremenima učeni-
cima pruže dobar odgoj i obrazova-
nje temeljene na visokim standardi-
ma. Oni ujedno moraju škole učiniti 
mjestima na kojima se djeca osjećaju 
dobrodošlima i ohrabrenima, gdje se 
prema svakom djetetu odnosi s do-
stojanstvom i omogućuje mu se da 
tako pokaže svoj potencijal. 

U povodu Dana učitelja, grado-
načelnik Marijan Škvarić i njegov 
zamjenik Alojz Gredelj, obišli su 
osnovne škole našega kraja i po-

razgovarali s učiteljima o uvjetima 
njihova rada, novim zahtjevima što 
pred njih postavlja struka, o proble-
mima u njihovu radu, pa i o vječnoj 
temi potplaćenosti učitelja. 

- Tim posjetom željeli smo učite-
ljima poručiti da njihov rad cijenimo 
i smatramo ga među najvažnijima za 
ukupan razvitak društva. Jer upra-
vo učitelji su oni koji su zaslužni za 
uspjeh djece u školi, ali i u kasnijem 
životu. Upravo s njima djeca provo-
de većinu svog dana i uz njih stvara-
ju svoju osobnost i osamostaljuju se. 
Baš zato je Svjetski dan učitelja prili-
ka da se naglasi važnost te profesije, 
ali i samog obrazovanja čiji su oni 
nositelji – poručio je gradonačelnik 
Škvarić.      M. MarkovićTradicionalno, svake godine, 

povodom Dana učitelja, kolektiv 
Osnovne škole Ivana Rangera u Ka-
menici organizira druženje i putova-
nje za sve zaposlenike. Ove godine 
učitelji su obišli Vukovar i Ilok. 

Vukovar je prekrasan grad na sa-
moj obali Dunava. Nekad poznat po 
bogatoj povijesnoj tradiciji, velikim 
tvrtkama, poljoprivrednim kom-
binatima, danas je Vukovar najveći 

spomenik Domovinskog rata. Muzej 
u bolnici, Memorijalno groblje koje i 
danas odiše tugom i boli, zapaljene svi-
jeće i odlazak na Ovčaru… Na Ovčari 
je ravnateljica škole, Marija Rodek, po-
ložila vijenac u ime Grada Lepoglave i 
cijele škole u znak sjećanja na sve pogi-
nule branitelje, posebno one iz našega 
kraja. Prisjetili su se učitelji i poginulih 
vukovarskih branitelja Tome Jambo-
ra i Stjepana Kapustića koji su svoje 

osnovnoškolsko obrazovanje završili 
u kameničkoj školi te njihova kolegu 
Stjepana Vusića. Posjet Vukovaru  svi-
ma je ostao u dubokom sjećanju, jer  
grad-heroj zaslužio je svaki posjet, sva-
ku molitvu, suzu, svijeću, cvijet…

Nakon Vukovara učitelji su obišli 
i prekrasan iločki kraj, odmorili se u 
restauraciji na samoj obali Dunava i 
uživali u mirisima i okusima Slavo-
nije.(M. Posavec)

Una Protić izvela 
pobjedničku 
pjesmu

Učenici Osnovne škole Ante 
Starčevića postigli su velik uspjeh 
na Festivalu dječje kajkavske 
popevke u Zlataru. Pjesma „Rože“, 
koju je pjevala učenica Una Protić, 
osvojila je prvo mjesto! Pobjednič-
ku pjesmu skladali su učenici pod 
vodstvom glazbenog pedagoga 
Franje Ježeka. Točnije, uglazbili su 
stihove „Rože“ Bernarde Zrinski, a 
glazba i način Unine interpretacije 
očito su dojmili komisiju, koja je 
lepoglavskoj pjesmi dodijelila prvu 
nagradu. A nagradu je, plaketu i 
vazu, pobjednicima uručio zlatarski 
gradonačelnik dr. Miroslav Kopjar.

Festival je održan u sklopu 
manifestacije Dani kajkavske riječi, 
koji se već više od četiri desetljeća 
održava u Zlataru. Od svih sličnih 
na kajkavskome govornom područ-
ju, razlikuje se po tome što okuplja 
isključivo najmlađe kajkavske stva-
ratelje, pretežito učenike osnovnih 
škola. Dječji festival u pravilu pri-
vlači najveću pozornost publike. Na 
ovogodišnjem zlatarskom festivalu 
izvedeno je 20 novih kajkavskih 
popevki, što su ih skladali sami 
učenici osnovnih škola, uglazbivši 
stihove svojih vršnjaka, koji su 
bili izvedeni na prošlogodišnjem 
Zboru malih pjesnika. (redakc.)

Iz povijesti škole…
Kameničku su školu u početku 

pohađala djeca iz Jerovca, Kuljev-
čice, Bedenca, Žarovnice, Vrhovca, 
Crkovca, Podgorja i Kamenice. 
Godine 1879. Jerovec, Kuljevčica i 
Bedenec dobivaju zasebnu školu, a 
1951. oformljena je i područna ško-
la u Žarovnici. U to vrijeme škola je 
bila spojena sa župnim uredom, a 
djecu je podučavao kapelan Mikec, 
za čiji se rad plaćalo u naturi (mošt, 
žito, sijeno, drva) te ponekad, samo 
djelomično, srebrnim novcem iz 
seoske blagajne. Godine 1863. 
sagrađena je školska zgrada koja 

je mogla primiti 80-tak učenika. 
Nadzor nad školom su neko vrijeme 
imali mjesni župnici, a od 1877. 
nadzor vrše županijski školski nad-
zornici. Zbog sve većeg broja djece, 
1928. počinje gradnja nove školske 
zgrade, koja je završena 1930. 
Međutim, i ona postala premala, pa 
je 1990. otvorena nova škola.(mm)

UČITELJI  Obilježen je Svjetski dan učitelja

Priznajmo učiteljima važnost 
zadaće koju obavljaju
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Skromna proslava Dana učitelja u školskoj zbornici

NAJPOPEVKA  Uspjeh 
učenika lepoglavske 
škole na Festivalu 
dječje kajkavske 
popevke u Zlataru

UZ DAN UČITELJA  Kolektiv Osnovne škole Kamenica u Vukovaru

Sjećanje na kameničke branitelje

FOTO: ARHIV ŠKOLEVukovar zaslužuje svaki molitvu, suzu i cvijet

KAMENICA  Velikom proslavom obilježena je duga tradicija školstva u kameničkom kraju

Školstvo u Kamenici 
staro je 180 godina!

Pjesmama i recitacijama na kajkavskom narječju, kamenički učenici 
oduševili su goste i uzvanike 

O dugoj povijesti školstva u 
kameničkom kraju govorila je 
ravnateljica Marija Rodek

Prijenosno računalo na dar školi u obljetnicu Prigodan program u povodu školskog jubileja priredili su učenici

U staroj školi će Učiteljski fakultet 
urediti studentski kampus
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Dok su ankete provedene 2004. 
godine među učenicima, roditeljima 
i učiteljima pokazale da je čak 30 
posto djece bilo žrtvom vršnjačkoga 
nasilja, da ne znaju što učiniti kako 
bi se zaštitili i da nasilje i zlostavlja-
nje nikome ne prijavljuju, danas u 
lepoglavskoj Osnovnoj školi Ante 
Starčevića po tom pitanju vlada sa-
svim drukčija klima. 

To, ponajprije, potvrđuju rezul-
tati anonimne ankete o vršnjačkom 
nasilju što su je, bez znanja učitelja, 
među učenicima viših razreda pro-
veli članovi Novinarske grupe Paula 
Štefanek, Marija Botković, Nikola 
Kušenić i Filip Vusić. Stoga su se 
iznenadili kad su čuli da su mladi 

novinari anketirali čak 235 učenika, 
a dobiveni odgovori ugodno su ih 
iznenadili.

-  Više od 93 posto učenika od-
govorilo je da u ovoj školskoj godini 
nitko među njima nije bio žrtva na-
silja te da eventualne svađe i sukobe 
najprije pokušaju riješiti među so-
bom - izjavila je mr. Valerija Večei-
Funda, koordinatorica programa 
Za sigurno i poticajno okruženje u 
školama. Stoga i ne čudi da su pred-
stavnici lepoglavske škole, među ko-
jima su bili ravnatelj Ratko Tomić i 
učenik Ivan Podsečki, na IV. susretu 
mreže škola bez nasilja u Zagrebu s 
velikim ponosom primili plaketu 
UNICEF-a i time obnovili status Škole bez nasilja.

A još prije samo nekoliko godi-
na stanje po tom pitanju nije bilo 
dobro, jer vršnjačko je nasilje bilo 
i više nego učestalo. Na početku 
projekta čak 20 posto učitelja od 
djece je svakodnevno primalo pri-
javu zlostavljanja, a da s problemi-
ma vršnjačkog nasilja nisu znali 
izaći na kraj, pokazuje podatak da 
se 44 posto učitelja osjećalo po-
sve bespomoćno. Danas je stanje 
drukčije: bespomoćnim se doživ-
ljava samo jedan učitelj, dok više 
od pola prosvjetnih radnika nijed-

nom nije čulo da se djeca žale na 
zlostavljanje.

- Za takav rezultat zaslužna je vi-
šegodišnja snažna kampanja u školi, 
koja se provodi putem obrazovnih 
radionica koje pohađaju djeca i rodi-
telji. Dodatno se educiraju i učitelji. 
U školi je stvorena mreža podrške i 
atmosfera u kojoj se djecu potiče da 
potraže pomoć. Raduje nas njihov 
odgovor da pomoć traže samo u 
pojedinim slučajevima, jer to znači 
da sukobe i probleme nastoje riješiti 
samostalno – poručila je mr. V. Ve-
čei-Funda.(ljr)

Lepoglavski izviđači proteklih su 
mjeseci bili aktivni diljem Hrvatske. 
U Kutini su u listopadu sudjelovali 
na Kupu Betlehem, što ga je organi-
zirao tamošnji istoimeni Odred izvi-
đača. Ekipa Vukovi 2. družine Javora 
je, u konkurenciji 22 ekipe iz cijele 
Hrvatske, bila petnaesta. U „pogo-
nu“ je bila i ekipa 3. družine Cumu-
lus, koja je 2. listopada sudjelovala 
na Jesenskom okupljanju izviđača 
Kalnik 2010. u Križevcima. Zadanu 
stazu prešla je izvan konkurencije. 

Na tim je natjecanjima sudjelo-
valo jedanaest članova OI. Tijekom 
drugog listopadskog vikenda održani 
su jatni i patrolni sastanci, a dva člana 
OI, Davor Mađar i Zlatan Mošmon-
dor, sudjelovali su u radu vijeća Sa-
veza izviđača Hrvatske, održanom u 
Staroj Sušici u Ravnoj Gori. 

Velika akcija Svjetskog izviđač-
kog pokreta, JOTA/JOTI, održana 
je 16. listopada, a u nju se u prosto-
rijama TKIC-a uključilo dvadese-
tak lepoglavskih izviđača. Riječ je 
inače o svjetskom skupu izviđača 
na internetu, koji ima dugu tradici-

ju održavanja. Služi za internetsku 
komunikaciju izviđača iz cijeloga 
svijeta, a njime se ostvaruje komuni-
kacija između višemilijunskog član-
stva Svjetskog izviđačkog pokreta. 
Nositelj akcije bio je Saša Bajsić, a 
lepoglavski izviđači tom su prilikom 
ostvarili 360 kontakata s kolegama-
skautima diljem svijeta. 

Naši izviđači u listopadu su se 
uključili i u akciju Ulicama Varaždi-

na. Sudjelovalo je osamnaest članova. 
Članovi 1. družine Hijavata i 2. dru-
žine Javor natjecali su se sa 46 ekipa 
s ukupno 550 izviđača iz cijele Hr-
vatske. Ekipa „Pazi, Zagorec“, s deset 
lepoglavskih poletaraca i izviđača, 
osvojila je 17. mjesto. Pet istraživača 
3. družine Cumulus pomogli su izvi-
đačima odreda Sirius iz Varaždina 
kao kontrolori, a u akciji je sudjelova-
lo i nekoliko brđana.(hk)

POHVALNO   Kako se u Osnovnoj školi Ante Starčevića bore s problemom vršnjačkog nasilja

Učenicima i učiteljima Plaketa 
UNICEF-a “Škola bez nasilja”

Dok se 2004. 44 % lepoglavskih učitelja osjećalo bespomoćno u odnosu na pojavu nasilja među djecom, danas tako misli jedan 

Ohrabreni učitelji
Anonimna anketa provedena među 

učiteljima, pokazuje da je tijekom proš-
lih godina, otkako je škola uključena u 
projekt nenasilja među djecom, pora-
slo i njihovo samopouzdanje. Više od 
43 posto učitelja svoje znanje o suzbi-
janju zlostavljanja ocijenilo je najvišim 
ocjenama, a čak 91 posto smatra da je 
zlostavljanje smanjeno otkako se škola 
uključila u projekt suzbijanja vršnjačko-
ga nasilja. Uspjehu projekta pridonijela 
je i činjenica da je škola u međuvreme-
nu dobila i drugu koordinatoricu, učite-
ljicu Snježanu Krnic, a još četiri učitelja 
završila su dodatnu edukaciju. (ljr)

Lepoglavskoj školi dodijeljena je UNICEF-ova plaketa Škola bez nasilja
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Anketu o vršnjačkom nasilju među čak 235 učenika 
proveli su članovi školske Novinarske grupe
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IZVIĐAČI  Lepoglavski izviđači na natjecanjima širom Hrvatske

360 kontakata sa skautima iz cijeloga svijeta
Sudjelovanjem na akcijama diljem Hrvatske, djeca i mladi grade prijateljstva i vrijedne kontakte

Lepoglavski izviđači na društvenim natjecanjima
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Zlatorogu II - četvrto mjesto
Ekipa Odreda izviđača Lepoglave Zlatorog II osvojila je četvrto mjesto 

na Državnom orijentacijskom natjecanju „Lipsus 2010.“ što je od 17. do 
19. rujna održano u Fužinama. Njihovi kolege iz varaždinskog Siriusa bili 
su treći. Odličan je to rezultat izviđača iz Varaždinske županije, ima li se 
na umu da se za državne prvake natjecalo 26 ekipa iz cijele Hrvatske. 

Boje Zlatoroga branili su Davor Mađar, Silvija Mađar, Alen Anđel, 
Krunoslav Špiranec i Ivon Pavlović. Tijekom trodnevnog natjecanja, 
izviđači su morali pokazati znanje u slanju poruke Morseovim znakovi-
ma, signalizaciji, topografiji, izradi skica, pronalaženju zadanih točaka i 
brzinskom cijepanju oblica. Nije bilo lako, o čemu svjedoči i podatak da 
je dio naših ekipa zalutao u močvaru, iz koje su se jedva izvukle!(ljr)

Izviđači donijeli Betlehemsko svjetlo
 I ove se godine, već sedamnaestu godinu uzastopce, Savez izviđača 

Hrvatske uključio u međunarodnu akciju Betlehemsko svjetlo – Svjetlo mira. 
Devetnaest lepoglavskih izviđača je u nedjelju, 12. prosinca, Betlehemsko 
svjetlo preuzelo u zagrebačkoj katedrali te ga prenijelo u varaždinsku katedra-
lu. Odatle su ga u međuvremenu odnijeli u Bednju, Ivanec, a na sam Badnjak 
i u lepoglavsku župnu crkvu. Svjetlo je simbol Božića i u Bibliji simbolizira 
dolazak Isusa, čijim je rođenjem nagoviješten mir svim ljudima dobre volje.

 Ove godine u delegaciji izviđača Hrvatske bili su i Zlatko, Jadran-
ka i Tea Mošmondor. Nakon što svjetlo dođe u svaku od zemalja 
iz koje dolaze izviđači, oni ga tada raznose u crkve, bolnice i u do-
move, sve u želji širenja pozitivnih vrijednosti koje često zanema-
rujemo, a to su strpljenje, razumijevanje i prijateljstvo.(hk)
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U Lepoglavi je u utorak, 16. stu-
denog, održana prva radionica na 
temu budućeg Ekomuzeja čipke i 
čipkarstva, namijenjena promociji i 
očuvanju zaštićene kulturne baštine 
lepoglavskog kraja. Vrijednost lepo-
glavske čipke od nedavno je prepo-
znata i od strane UNESCO-a, koji 
je lepoglavsku rukotvorinu uvrstio na 
svoj prestižni popis nematerijalne glo-
balne kulturne baštine. Kako bi zašti-
tili i očuvali vrijednost čipke, umijeće 
njezine izrade te je prenijeli na mlađe 
generacije, lepoglavske gradske vlasti 
planiraju realizirati projekt Ekomu-
zej čipke i čipkarstva. 

S ciljem pronalaženja oblika 
kako će budući muzej izgledati i 

kako će se njime formalno upravlja-
ti, održana je prva u nizu radionica 
na tu temu koje će trajati sve do ve-
ljače sljedeće godine. Radionicu su 
održale dr. sc Tihana Petrović-Leš s 

Odjela etnologije Filozofskog fakul-
teta Sveučilišta u Zagrebu i Dragana 
Lucija Ratković, konzultantica koja 
je sudjelovala u više projekata eko-
muzeja. 

U radionicu se uključio i grado-
načelnik M. Škvarić. 

Na radionici je naglašeno da se 
ekomuzeji bave prvenstveno lokal-
nom zajednicom, kojoj moraju biti i 
namijenjeni, pa je stoga potrebno u 
njega uključiti i lokalno stanovniš-
tvo. Budući da su građani pravi vla-
snici svoje kulture, uloga ekomuzeja 
je da lokalna zajednica, izlaganjem 
svoje lokalne kulturne baštine, saču-
va svoj identitet. U sklopu radionice 
održana je i rasprava o temeljnim 
postavkama ekomuzeologije i nače-
lima Ekomuzeja čipke i čipkarstva. 
(K. Dubovečak)

PJESNIČKA VEČER 

U društvu 
Enesa Kiševića

U prostorijama Gradske knjižni-
ce i čitaonice u utorak, 16. stude-
nog, gostovao je poznati pjesnik i 
glumac Enes Kišević. U ugodnom 
društvu poete, posjetitelji su 
uživali u stihovima posvećenim 
životu, ljubavi i ljepoti, inspirira-
nim pjesnikovim uspomenama iz 
djetinjstva i roditeljskog doma. 

Među pjesme, autor je uvrstio 
i stihove Modre rijeke Maka 
Dizdara, koje je izveo uz asisten-
ciju djevojčice iz publike, a to je 
pjesničkom druženju dalo posebnu 
čar. Na kraju večeri posjetitelji 
su imali priliku i neposredno se 
družiti s autorom te od njega 
zatražiti posvetu i autogram.(mm)

Jadranko Bitenc, poznati hrvatski roma-
nopisac, oduševio je svojim riječima, poru-
kama i mislima učenike i učitelje Osnovne 
škole Ivana Rangera u Kamenici, koje je 
posjetio u četvrtak, 4. studenog. Iskrenim 
pričama o svom životu, nesretnom djetinj-
stvu, prvim ljubavima i školskim danima 
predstavio je učenicima svoj autobiografski 
roman Twist na bazenu i roman Lana-godi-
na mačke te probudio u učenicima zanima-
nje i znatiželju za svoja djela. 

Riječima koje je uputio učenicima: „Ško-
la je sloboda. Tu su vaši prijatelji, vaše lju-
bavi…Tu možete izluđivati učitelje svojim 
znanjem i pobjeći od svakodnevnih proble-
ma“…  izmamio je osmijeh na licima djece, 
ali i potaknuo ih da se zamisle i uvide da je 
škola baš mjesto za takva dokazivanja. Na 
kraju svog posjeta svima je zaželio sretno 
djetinjstvo i poručio da za svaki problem 
postoji rješenje i da prepreke postoje u živo-
tu upravo zbog toga kako bi se savladale.

Čak 3.500 posjetitelja, oku-
pljenih u društvenim i vatroga-
snim domovima, u petnaest na-
selja širom Varaždinske županije, 
dobro se zabavljalo uz predstave 
što su ih u subotu, 20. studenog, 
izveli pučki teatri iz Međimurske, 
Karlovačke, Krapinsko-zagorske 
i Međimurske županije. Time je 
ovogodišnji, 4. festival pučkog tea-
tra REGA, pokrenut radi vraćanja 
sočnog, pučkog humora u okružje 
iz kojeg je i potekao, doživio dosad 
najveći uspjeh.

- Nastupile su čak 22 amaterske 
družine s oko 300 izvođača. U nase-
ljima u kojima je Rega dosad uhva-
tila korijena, primjerice u Lepoglavi, 
Kamenici, Višnjici te u naseljima 
bednjanskoga kraja, posjećenost je 
bila odlična. Ugodno nas je iznena-

dio i interes mještana u Petrijancu, 
Novoj Vesi i Svibovcu Podravskom, 
jer je tamo Rega održana prvi put. 
Odličnoj je bilo i u Podrutama, dok 
je nešto slabiji posjet zabilježen u 

Novom Marofu. No, tamo je Rega 
gostovala prvi put i očito je da još 
treba poraditi na marketingu – oci-
jenio je Alen Sajko, član Organiza-
cijskog odbora Rege. 

I mještani Klenovnika i Donje 
Voće u lijepom su se broju odazvali 
predstavama, a sve to poruka je da 
narod uživa u izvornom humoru 
koji mu je blizak i kojeg razumije. 

   I dok su ove godine građani na 
predstave bili pozvani putem duho-
vitih plakata s motivom trakošćan-
skog dvorca, pokraj kojeg je žabac 
Romeo svojoj žabici Juliji uzdisao ri-
ječima „Rega, Rega, zašto si Rega?“, 
organizatori najavljuju da će sljedeće 
godine pozivnica posjetiteljima biti 
drukčija i tematska vezana uz - Le-
poglavu. Mještane će na predstave 
pozvati žabica Rega kojoj će njen 
Romeo ispred lepoglavskog zatvora 
poručiti da „van“ izlazi 19. studenog 
2011., što je, naravno, najava sljede-
ćeg, 5. festivala pučkog teatra u Va-
raždinskoj županiji.(ljr)   

Radionice za 
sadašnje i 
buduće članove

I u ovoj školskoj godini Gradska 
knjižnica Lepoglava organizira 
kreativne radionice za svoje 
članove i one koji to žele postati. 
Cilj je radionica razvijanje literarnih 
interesa, stjecanje navika čitanja, 
pobuđivanje interesa za lijepu 
književnost, razvoj mašte, izraža-
vanje doživljaja, osjećaja, misli i 
stavova. Radionice se održavaju 
četvrtkom, a počinju u 16 sati. 

Članovima knjižnice svakodnev-
no je dostupan dnevni i tjedni tisak 
(Večernji list, Jutarnji list, Vjesnik, 
Vijenac, Varaždinske vijesti), brojni 
časopisi (Gloria, Cosmopolitan, 
Lisa, Autoklub, Gospodarski list, 
Globus, Vita, Ekološki glasni, Geo, 
Meridijani, National Geographic) 
te besplatno korištenje računala 
i Interneta. Uz bogatu ponudu 
beletristike, dostupna im je i 
razna stručna literatura za izradu 
seminarskih i sličnih radova. 

U Knjižnici najavljuju da tijekom 
zime planiraju osnivanje čitatelj-
skog kluba, čitanje priča i bajki za 
najmlađe, praćenje i  ispitivanje 
interesa djece za knjigu, projekcije 
filmova, izložbe (knjiga, slika, foto-
grafija, učeničkih radova), parlaoni-
ce, priredbe, književne susrete, 
obilježavanje obljetnica vezanih 
uz poznate književnike, turnire u 
društvenim igrama i slično.(hk)

GRADSKA KNJIŽNICA 
Bogati sadržaji 
za sve uzraste

Enes i djevojčica iz publike – 
dodatan šarm pjesničkom druženju
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PUČKI TEATAR  Održan je 4. festival pučkog teatra REGA 2010.

Iduće godine žabac Romeo „van“ iz zatvora izlazi 5. studenog!

Čak 22 družine i 
3.500 posjetitelja 

Posjetitelji su u velikom broju pohrlili 
na predstave pučkih teatara

Građani našega kraja ove su godine uživali u humoru 
pučkog teatra iz Draganića u Karlovačkoj županiji
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EKOMUZEJ  Održana je prva radionica na temu Ekomuzeja čipke i čipkarstva

U promišljanje o ekomuzeju 
uključiti i lokalno stanovništvo

Radionicu su vodile dr. sc. Tihana Petrović-Leš, sveučilišna profesorica, 
i Dragana Lucija Ratković, konzultantica koja je sudjelovala u više slič-
nih eko-projekata
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Petrović-Leš i D. L. Ratković

Ekomuzej je, ponajprije, namijenjen lokalnoj zajednici

SUSRET Dječji pisac Jadranko Bitenc u kameničkoj školi
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Bitenc se družio s djecom kameničke škole
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SPORTSKI SUSRETI 
GRANIČNIH POLICIJA

Graničnoj policiji 
Varaždin I. mjesto

Pripadnici Postaje Granične poli-
cije Varaždin pobjednici su 8. među-
narodnih sportskih susreta graničnih 
policija što su u petak, 24. rujna, 
održani u školskoj sportskoj dvorani u 
Lepoglavi. U malom nogometu ogle-
dale su se tri ekipe malograničnih 
policija iz Hrvatske i Slovenije. Drugo 
mjesto osvojila je ekipa Policijske 
postaje Gorišnice, a treća je momčad 
malogranične policije iz Zavrča. 

Nakon sportskih susreta, gosti su 
posjetili kolege iz Pravosudne policije 
u Kaznionici Lepoglava, a obišli su 
i izložbe lepoglavske čipke.(mm)

ŠUMARSKE IGRE
Kestenu VI. mjesto 
u Križevcima

U subotu, 6. studenog, u 
Križevcima je, u sklopu 13. obrtnič-
ko-gospodarskog sajma,  održano 
2. natjecanje privatnih šumoposjed-
nika u šumarskim disciplinama.  

Sudionici su se natjecali u 
obaranju stabala na balon, piljenju 
oblica, zabijanju čavala i potezanju 
konopom. Nakon zbrajanja bodova 
po disciplinama, pobjedničko mjesto 
je osvojila ekipa UPŠ Jela iz Jesenja, 
dok je ekipa lepoglavskog Kestena 
u konačnom poretku bila šesta. 

Natjecanju su nazočili i članovi 
Kuburaškog društva Glasna kubura 
iz Kamenice te pucanjem iz kubura 
i topa uljepšali otvaranje. (hk)

U nedjelju, 14. studenog, blizu 
200 posjetitelja u lepoglavskoj je 
školskoj sportskoj dvorani pratilo 
nov sportsko-rekreacijski program 
što ga je, pod nazivom Nedjeljno 
popodne uz košarku, prvi put or-
ganizirao Košarkaški klub Lepogla-
va. Zamišljen da bude obrazovni i 
sportsko-zabavni za cijelu obitelj, da 
se svi informiraju o osnovama i pra-
vilima košarke te o tome koliko je taj 
sport važan za pravilan rast i razvoj, 
program je odmah naišao na prihva-
ćanje publike. 

- U sportskom su dijelu odigrane 
utakmice mlađih kadeta i seniora, 
dok su u zabavnom programu na-
stupile Lepoglavske mažoretkinje. 
Krećemo i s raznim kvizovima i 
nagradnim igrama za gledatelje. Za 
njih je KK pripremio nagradne ku-
pone. Moraju ih samo ispuniti osob-
nim podacima i ubaciti u sandučić u 
predvorju dvorane. Nagradna igra 
traje do 5. ožujka 2011. godine, a 
tada ćemo izvući najsretnije dobit-
nike ulaznica za utakmice zagre-
bačke Cibone – izvijestio je voditelj 
projekta Mario Varović. U obiteljski 

košarkaški dan uključili su se i ma-
lišani Dječjeg vrtića, koji su izložili 
svoje radove na temu košarke. 

Drugo nedjeljno popodne
U nastavku donosimo i izvješće 

o 2. nedjeljnom popodnevu uz ko-
šarku što je održano 5. prosinca, s 
polovičnim uspjehom naših ekipa. 
Seniorska ekipa Lepoglave i dalje ne 
zna za pobjedu u B1 ligi Sjever, ali 
ovog puta su bili jako blizu. 

U goste Lepoglavi stigla je ekipa 

Grafičar iz Ludbrega. U izjednače-
noj utakmici odlučivali su detalji te 
je tako nakon 40 minuta igre sema-
for pokazivao 64:64. Igrao se pro-
dužetak, u kojem su više sreće imali 
gosti i odnijeli pobjedu rezultatom 
78:76. Četvrtine: 13:18, 22:14, 
19:11, 10:21 i produžetak 12:14.

Iako su naši košarkaši pokaza-
li puno bolju igru nego u prošlim 
utakmicama, pobjeda im je ipak 
izmakla za dlaku. Najefikasni-
ji od naših bili su Maček s 27 i 

Karpov s 25 koševa. Za razliku od 
seniora, naša pretkadetska ekipa 
ostvarila je visoku pobjedu protiv 
gostiju iz Međimurja. Od samog po-
četka mladi košarkaši Lepoglave dali 
su do znanja ekipi Međimurja Glo-
betke da ih jedino pobjeda zanima u 
ovom dvoboju.  Rezultat toga je veli-
ka pobjeda od 77:38, čak 39 razlike. 
Četvrtine: 17:7, 18:12, 22:12 i 20:7. 
Najefikasniji Lepoglavčani bili su 
Miroslav Geček s 16 koševa i Martin 
Štefanek s 14.(ljr,hk)

Otkako je u kolovozu otvoren Penjački centar 
Lepoglave, penjačku stijenu pohodili su deseci 
penjača, a među njima najviše je redovitih po-
sjetitelja i ljubitelja penjanja. S obzirom na da je 
među njima najviše djece školske dobi, čini se da 
penjanje među školskom populacijom postaje sve 
popularnije. To znači da je i ostvaren glavni cilj 
otvaranja Penjačkog centra, a to je popularizacija 
nesvakidašnje sportske discipline.

U njemu svakim radnim danom, od po-
nedjeljka do petka, dežurni instruktori svoje 
znanje i dugogodišnje iskustvo u penjanju i 
alpinizmu  prenose na mlađe naraštaje i time 

upotpunjuju sportsku i turističku ponudu Le-
poglave. 

- Vodstvo Planinarsko-alpinističkog kluba 
Lepoglave još jednom zahvaljuje gradonačelniku 
Marjanu Škvariću na velikoj potpori i zalaganju 
na ostvarenju projekta uređenja Penjačkog centra. 
Zahvaljujemo i svima ostalima koji su pomogli, a 
posebno Domu kulture - izjavio je Mario Musu-
lin, tajnik PAK-a.

Svi ostali zainteresirani pozvani su da posjete 
Penjački centar svakim radnim danom od 18 do 
22 sata te uz vodstvo instruktora upoznaju sve za-
nimljivosti ovog sporta.(mm)

RUKOMET Rukometaši 
„pomeli“ protivnika 
s 22 golova razlike

Protiv Kučana - 
kao na treningu

U subotu je, 4. prosinca, u 
dvorani Osnovne škole u Lepoglavi 
odigrana utakmica 12. kola 3. HRL 
Sjever. U goste Concordiji stigla 
je zadnjeplasirana ekipa iz Kuča-
na. Kao se i očekivalo, domaćini 
su došli do lagane pobjede. 

Od samog početka naši rukome-
taši pokazali su koliko su superiorni 
svojim protivnicima. Tako se na 
odmor otišlo s nevjerojatnih 24:6. U 
nastavku utakmice, priliku su dobili 
mlađi igrači Concordije. Međutim, go-
sti nisu uspjeli smanjiti rezultat. Štovi-
še, on je do kraja utakmice narastao 
do 22 gola razlike, točnije, na 46:24.

I u ovom kolu najviše gleda-
telja bilo upravo u lepoglavskoj 
dvorani, njih oko 250. Navijači su 
uz bučnu podršku još više pomogli 
svojim igračima u ostvarivanju pete 
prvenstvene pobjede. Nedostatkom 
napetosti na terenu, navijači su se 
zabavljali pjevanjem starih hitova, 
što je naišlo na odobravanje dvorane. 
Concordia se trenutno nalazi na 
10. poziciji s osvojenih 12 bodova 
iz 11 utakmica.(Mario Žuliček)

Utakmicama 10. kola Lige mjesnih odbora 
grada Lepoglave, u subotu, 13. studenog, završen 
je jesenski dio tog natjecanja. Pobjedom u derbiju 
protiv Purge-Vulišinca, ekipa Podgorja osvojila je 
naslov jesenskog pobjednika. 

Iako je u početku izgledalo da će Podgorje bez 
problema osvojiti naslov, nizom slabijih rezultata 
u posljednje vrijeme dopustio je ekipi Purge-Vu-
lišinca da mu se približi na svega bod zaostatka. 
Upravo u posljednjem kolu jesenskog dijela sa-
stale su se te dvije momčadi te tako izravno od-
lučivale o tome tko će zimsku pauzu provesti na 
vrhu. Ipak, Podgorje nije dozvolilo još jedno izne-
nađenje; pobijedilo je rezultatom 4:2 i ponovno 

se odvojilo na 4 boda prednosti pred pratiteljima, 
uoči proljetnog dijela.

U drugoj utakmici susreli su se USR Čret i 
Očura. Ekipa iz Čreta konačno je nastupila u pu-
nom sastavu te ostvarila pobjedu koja ju je vratila 
na 3. mjesto ljestvice. Utakmica je završila rezul-
tatom 4:3, a obilježili su je Marko Žuliček i Miro-
slav Murić sa po tri pogotka.

U trećoj utakmici snage su odmjerili Ves i 
preporođena ekipa Gečkovca. Pokraj Gečkovca 
nakon prvih šest kola stajalo je – nula bodova. 
Međutim, nakon tog neslavnog početka, Gečko-
vec je nanizao 4 utakmice bez poraza, a jedino je 
Čret uspio uzeti bod. U subotnjoj utakmici pala 

je i Ves i to visokim rezultatom, 5:2. Tom pobje-
dom Gečkovec je sustigao Očuru te najavio odla-
zak s posljednjeg mjesta u proljeće. Visok rezultat 
utakmice čudi, zna li se da za Ves igraju prekaljeni 
nogometaši. Poredak nakon 10 jesenskih kola:1. 
Pogorje 20, 2. Purga-Vulišinec 16, 3. USR Čret 
14, 4. Ves 12, 5. Očura 10, 6. Gečkovec 10.  

   Listu strijelaca predvode Dario Bačak iz Oču-
re i Dejan Juren iz Podgorja s 15 pogodaka. Slije-
de Tihomir Šoštarek iz Vesi s 14, Tonko Županić 
iz USR Čret s 10, Nenad Bačak iz Očure i Patrik 
Hehet iz Gečkovca s 9 te Marko Žuliček iz USR 
Čret s 8 golova. Početak proljetnog dijela najav-
ljen je za 26. ožujak na igralištu u Čretu.(hk)

KOŠARKA  U Lepoglavi se odvijaju obiteljska Nedjeljna popodneva uz košarku

Najsretnijima 
ulaznice za 
tekme Cibone

Mali košarkaši nestrpljivo 
čekaju da uđu na terenKošarkaško poslijepodne u školskoj sportskoj dvorani u Lepoglavi

Nastup Lepoglavskih mažoretkinja
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PENJAČKI CENTAR Sportsko penjanje sve popularnije
Članovi PAK-a zadovoljni su odazivom mladih novom sportu u Lepoglavi

Penjanje s okusom avanturizma
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LIGA MJESNIH ODBORA Podgorje - jesenski prvak Lige
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Pod pokroviteljstvom Grada Ivanca, u subo-
tu, 31. listopada, održan je 3. memorijalni karate 
turnir posvećan sjećanju na poginule branitelje 
Ivanca u Domovinskom ratu. 

U sportskoj dvorani Srednje škole nastupilo 
je 228 natjecatelja iz 26 klubova iz cijele Hr-
vatske, koji su se natjecali u borbama i katama, 
pojedinačno i ekipno. Iz Karate kluba Lepogla-
va nastupilo je 13 natjecatelja raznih starosnih 
skupina, od mlađih učenika (7 do 9 godina) do 
seniora (+ 18 godina). Naši sportaši osvojili su 
jedanaest medalja u pojedinačnim natjecanjima 
i dvije medalje u ekipnoj konkurenciji.

1. mjesto: Martin Breški - učenici borbe (10-
11 g.) +42 kg, Izidora Juriša - učenici borbe (10-
11 g.) - 40 kg, Mario  Slivar - seniori borbe (+ 18 
g.) - otvorena kategorija 

2. mjesto: mlađe učenice karate ekipno  u sasta-
vu (7-9 g.): Leo Sajko, Mia Sajko i Patricia Šobak

Učenice ekipno (10-11) u istom sastavu
3. mjesto: Bruno Škvarić - mlađi učenici (7-9 

g.) - kate pojedinačno, Patricia Šobak - mlađe 
učenice - kate pojedinačno, Karlo Zidar - učeni-
ci borbe (10-11 g.) - 38 kg, Helena Klarić - uče-
nice borbe - 36 kg, Danijela Kranjčec - mlađe 
kadetkinje borbe (12-13 g.) - 40 kg, Dolores 
Juriša - mlađe kadetkinje borbe (12-13 g.) - 55 
kg, Alen Sanković - mlađi kadeti borbe - 41 kg, 
Goran Golub - seniori borbe (+ 18.g.) - otvore-
na kategorija. 

Memorijalni turnir ujedno je bio i generalna 
proba za predstojeće prvenstvo države za mlađe 
seniore u Rijeci, na kojemu je iz KK Lepoglava 
nastupio Mario Slivar.(M. Marković)

Nakon što je nekoliko desetljeća 
bila izložena propadanju, obnovlje-
na lepoglavska  kuglana u subotu je, 
30. listopada, u punom sjaju doče-
kala domaće kuglače, ali i europske i 
svjetske prvake u kuglanju. U povodu 
njena otvaranja, Kuglački klub Lepo-
glave je, kako i dolikuje tako važnoj 
prilici, organizirao prigodni sportski 
program. Otvoren je natjecanjima 
na novim stazama, a tom je prilikom 
predstavljen i projekt Sportsko rekre-
acijskog centra sa Strategijom razvit-
ka sporta na području Lepoglave.

 Tim projektom, naglašeno je, 
planira se i gradnja četverostazne 
kuglane, koja će natjecateljima olak-
šati održavanje domaćih utakmica, 
koje se ne mogu odigravati na dvo-
staznoj. Grad Lepoglava i Zajednica 
sportskih udruga financijski su po-
mogli Kuglačkom klubu u obnovi 
kuglačkih staza, kako bi njegovi 
članovi mogli kvalitetnije trenirati i 
pripremati se za natjecanja.

- Početkom ove godine bili smo 
primorani krenuti u preuređenje 
kuglane. Naime, u prvoj i drugoj ku-

glačkoj ligi zahtijeva se kuglanje na 
pločama, a mi s tadašnjim stazama 
nismo mogli zadovoljiti taj uvjet – 
naglasio je predsjednik Kuglačkog 
kluba Željko Huten.

- Radovi su vrijedni 60.000 kuna, 
a novac je klub prikupio donacijama 
Grada, Zajednice sportskih udru-
ga i iz vlastitih izvora. Dio radova 
izveli su i sami članovi, a pomogli 
su i sponzori. Kaznionica Lepogla-
va puno je pomogla u opremanju 
prostora, a dragocjena nam je bila i 

pomoć tvrtki Funda, Elkom i neko-
liko domaćih poduzetnika, koji su 
svojom potporom također pridoni-
jeli otvaranju nove kuglane. U njoj 
ćemo odsad moći intenzivnije treni-
rati za predstojeća natjecanja. Usto, 
kuglana je otvorena i svima ostalima 
koji se žele okušati u kuglanju – do-
dao je Huten. 

Građanima je kuglana na raspo-
laganju svakodnevno od 8 do 22 
sata, uz prethodnu predbilježbu. Sat 
kuglanja stoji 25 kuna po stazi i to je 
najniža cijena u Hrvatskoj. Kuglački 
klub surađuje i s osnovnim školama 
našega kraja, sa željom da u taj sport 
uključi i djecu.

Svečanosti su nazočili i gradona-
čelnik Marijan Škvarić, predsjednik 
Kuglačkog kluba Medveščak Robert 
Sedlar, trostruki svjetski prvak u ku-
glanju Nikola Dragaš, vlasnik tvrtke 
Funda d.o.o. Nikola Funda te drugi 
sponzori, sportaši i gosti. Svim spon-
zorima uručene su zahvalnice i pri-
godni pokloni, a potom je uslijedilo 
druženje u neformalnom tonu.

                      Marina Marković

I učenici Osnovne škole Ante Starčevi-
ća u Lepoglavi i Osnovne škole Ivana Ran-
gera u Kamenici uključeni su u program 
Univerzalne športske škole, što se ove go-
dine provodi u čak osamnaest škola širom 
Varaždinske županije. Još 2007. godine 
pokrenuo ju je Hrvatski školski športski 
savez, želeći njome potaknuti optimal-
ni razvoj motoričkih potencijala djece u 
dobi od šest do deset godina. Sudjelovanje 
u školi je besplatno. 

Na području naše županije u Univerzal-
nu školu uključeno je oko 400 djece, koji 
vježbaju pod vodstvom osamnaest kinezi-
ologa. Među njima je i tridesetak učenika 
lepoglavske škole, koji s učiteljicom Ire-
nom Premuž uče klasične elemente različi-
tih sportova. U Kamenici pak dvadesetak 
učenika trećih i četvrtih razreda sudjeluje 
u raznim sportskim aktivnostima u svojoj 
školskoj dvorani. Vježbaju dvaput tjedno s 
nastavnikom Borisom Galićem. 

Valja dodati da program Univerzalne 
športske škole nije usmjeren stvaranju vr-
hunskih sportaša, već prvenstveno, aktivi-
ranju svih fizičkih, kreativnih, emotivnih i 
drugih potencijala za cjelokupni optimal-
ni fizički i psihički razvoj djeteta u dobi 
od šest do deset godina. Ipak, potrebno 
je istaknuti kako upravo UŠŠ predstavlja 
temelj za stvaranje budućih vrhunskih 
športaša. Motorički sadržaji izabrani su u 
skladu s mogućnostima djece te dobi.(M. 
Marković)

KUGLANA  Kuglački klub, u suradnji s Gradom i Zajednicom sportskih udruga, obnovio je kuglanu u Lepoglavi

Kuglanu otvorili 
natjecanjima na 
novim stazama

Rekonstrukcijski radovi trajali su jedanaest mjeseci, a 
kuglana je svakodnevno, po cijenama najnižim u Hr-
vatskoj, otvorena i svim zainteresiranim građanima

Kuglači osvojili županijski kup
Kuglački klub Lepoglava pobjednik je ovogodišnjeg izdanja Kupa ku-

glačkog saveza Varaždinske županije. U finalu naši kuglači bili su i više 
nego uvjerljivi te je trećeligaš Varteks „stradao“ s visokih 8:0. Lepoglavča-
ni su bili bolji od samog početka te domaćinima nisu dopustili niti jedan 
osvojeni poen, srušivši čak 194 čunjeva više. 

Rezultati pojedinih dvoboja: Jurinić - Kos/Huten 511-518; Vincek - Vrček 
508-589; Drožđek - Pintarić 515-523; Balažinec - Dubovečak 513-535; Kelvi-
šar - Špac 476-540; Vrbanić - Jagić 541-553 (hk)

Predsjednik KK Ž. Huten zahvalnicu je uručio i 
predstavniku Zajednice sportskih udruga
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Obnovljena kuglana u Lepoglavi u punom sjaju

Zahvalnice su uručene sponzorima i podupirateljima 
koji su omogućili obnovu kuglane

Nov uspjeh lepoglavskog kuglanja

KARATEQ  Karataši uspješni na Memorijalnom karate turniru

Naši karataši 
izborili trinaest 
medalja

Lepoglavski natjecatelji izborili su niz medalja 
na Memorijalnom karate turniru u Ivancu

U Ivancu je nastupilo 228 
natjecatelja iz 16 klubova 
iz cijele Hrvatske

DJECA I SPORT  Univerzalna športska škola

Lepoglavski i kamenički 
učenici u Univerzalnoj školi

Program Univerzalne športske škole provodi se dvaput 
tjedno tijekom cijele školske godine
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Sportsko-rekreacijski centar u 
Lepoglavi, s igralištima, atletskim 
stazama i pratećom sportskom i 
ugostiteljskom infrastrukturom 
uredit će se kao sportski kamp u 
koji će na pripreme dolaziti sporta-
ši iz cijele Hrvatske. Kamp neće biti 
namijenjen profesionalnim klubo-
vima, već isključivo skupinama koje 
se sportom bave amaterski – mladi-
ma, ženama, invalidima, veterani-
ma i mlađim dobnim skupinama iz 
lokalnih, regionalnih i nacionalnih 
selekcija. 

Nakon izgradnje, koja bi traja-
la oko dvije i pol godine, Centar bi 
zadovoljio i potrebe svih grassroots 
kategorija nogometa, treninga lo-
kalnih klubova te ostalih sportaša u 
svrhu priprema, održavanja semina-
ra za suce, delegate, zdravstvene dje-
latnike, uz mogućnost održavanja 
nogometnih turnira, regionalnih i 
državnih prvenstava, međunarod-
nih utakmica i turnira veterana iz 
Hrvatske i regije.

Da Lepoglava takav projekt 
može uspješno nositi, dokazuju nje-
na dosadašnja iskustva u organizaciji 
međunarodnih festivala ženskog no-
gometa, za što joj je i dodijeljeno pri-
znanje UEFA-e i njena predsjednika 
Michela Platinija.

Rečeno je to na svečanosti u 
Lepoglavi održanoj u četvrtak, 25. 
studenog, na kojoj su glavni tajnik 
Hrvatskog nogometnog saveza 
Zorislav Srebrić i gradonačelnik 
Marijan Škvarić predstavili idejni 

projekt Grassroots centra i potpisa-
li pismo namjere kojim potvrđuju 
svoje partnerstvo. Potpisivanju su 
nazočili i Dragutin Katalenić, po-
vjerenik HNS-a za grassroots pro-
gram i drugi sportski radnici, među 
njima i sportska sutkinja i bivša 
nogometna reprezentativka Marija 
Damjanović. 

    Time je Lepoglava učinila prvi 
konkretan korak u cilju prerastanja 
SRC-a u kamp za pripremu sportaša, 
što je, poznato je, dugogodišnja ide-
ja koju razvija i za njenu realizaciju 
traži način u suradnji sa Zajednicom 
športskih udruga Lepoglave.

- Sadašnju vrijednost lepoglav-
skog sportsko-rekreacijskog kom-
pleksa, u čijem je sklopu i objekt sa 
smještajnim kapacitetima, procje-
njujemo na oko 2,5 milijuna eura. 
Za potrebe prihvata i smještaja spor-
taša, objekt bi trebalo rekonstruirati 
i adaptirati, to više što se na njegovu 
prvom katu i potkrovlju nalaze nei-
skorišteni smještajni prostori koje bi 
trebalo urediti. U planu je uređenje 
ukupno četrdesetak soba, wellnes 
centra, možda i bazena, a to su ula-
ganja koja se, ovisno o željama, pro-
cjenjuju na više milijuna eura – izja-
vio je gradonačelnik Škvarić. 

Procjenjuje se da bi za dovršetak 
projekta bilo potrebno uložiti još 
oko tri milijuna eura, a nakon toga 
centar bi zadovoljio potrebe svih 
kategorija grassroots nogometa u 
Hrvatskoj i okolnim zemljama naše 
regije. (ljr)

TRČANJE

Završila je 5. 
cross liga

Dolaskom jesenskih dana završila 
je 5. cross liga, što ju je petu godinu 
za redom u Lepoglavi provela Udruga 
za sportsku rekreaciju „Sport za sve“. 
U utrkama je sudjelovalo 64 trkača 
svih dobnih kategorija iz Lepoglave, 
Ivanca, Bednje i Bedenca. Po dobnim 
skupinama prvaci su Leo Đurđević i 
Rea Dubovečak, Dino Kovač, Karlo 
Zidar i Lorena Zagorac, Slaven Vuglač 
i Dolores Juriša, Nikola Jakopović, 
Josip Jakop, Tomo Jakop i Marina 
Jakop. U obiteljskoj kategoriji prva 
tri mjesta osvojile su obitelji Jakop 
iz Ivanca, Zagorac i obitelj Jakop 
iz Lepoglave. Priznanja najboljima 
dodijeljena su na prigodnoj sve-
čanosti u Domu kulture. (ljr)

U derbiju posljednjeg kola jesenskog dijela 
Lige malog nogometa grada Lepoglave FC Cojo-
nes je pobijedio vodeći Elkom s 2:1. Lepoglavčani 
su se bolje snašli u čvrstoj i zanimljivoj utakmici te 
slavili protiv rivala iz Ivanca. 

Poraz Elkoma iskoristili su drugoplasirani 
Hudek trgotrans i trećeplasirana Očura te sada 
zaostaju bod odnosno dva. Hudek trgotrans je 
nadigrao ekipu Cojones 2 sa 6:1 dok je Oču-
ra nastavila s efikasnom igrom i u ovom kolu. 
U nedjelju je stradala ekipa Caffe i noćni bar 
Inferno s visokih 11:3. Četvrto mjesto zauzima 
FC Cojones te zaključuje momčadi koje su se 
odvojile od ostatka lige te će vjerojatno odlu-
čivati o ovosezonskom pobjedniku. Od ostalih 
utakmica izdvojimo pobjedu Pilota nad Ža-
rovnicom čime su se Piloti odvojili od ekipa sa 
začelja.

Evo svih rezultata 13. kola: 
Elkom – FC Cojones 1:2 
Hudek trgotrans d.o.o. – Cojones 2 6:1 

Drvodjelac pilana – Sestranec 2:3 
Caffe i noćni bar Inferno – Očura 3:11 
MNK Žarovnica – Piloti 0:3 
Danas d.o.o. autodijelovi – Drvodjelac 2:5 
UŠR Višnjica – Purga 0:3

Listu strijelaca i dalje predvodi Robert Murić iz 
Očure s 22 pogotka, a slijede ga Stjepan Prekupec 
iz Inferna te Kristijan Buzina iz Drvodjelac pilane 
s 15 golova. Liga se nastavlja 27. ožujka utakmica-
ma 14. kola. Domaćin kola je ekipa Purge.

NOGOMET Nogometaši 
prekinuli crnu seriju 
u posljednjem kolu

NK Lepoglava na 
začelju tablice

U posljednjem kolu jesenskog di-
jela prvenstva, nogometaši Lepoglave 
prekinuli su niz od četiri uzastopna 
poraza. Momčad Jalžabeta pobijedili 
su s 2:0. Međutim, rezultat nije pravi 
pokazatelj onoga što se događalo 
na terenu, jer gosti nisu ozbiljnije ni 
zapucali prema lepoglavskom golu, 
dok su domaći napadači propustili 
priliku da napune mrežu gostiju. 

Od samog početka naši su 
nogometaši nametnuli svoju igru te 
imali priliku iz neizravnog slobodnog 
udarca, ali Karlo Murić ne koristi 
tu priliku. Nešto kasnije, Murić je 
imao još jednu priliku iz slobodnog 
udarca iskosa, ali ni ovog puta nije 
uspio pogoditi mrežu gostiju. Ali 
to je bila samo najava pogotka, 
kojeg je zabio Matija Pintarić na 
povratnu loptu Marka Žuličeka.

Drugo poluvrijeme također je 
proteklo u dominaciji lepoglavskih 
igrača. Nakon niza propuštenih 
prilika, Srećko Šumečki krade 
jednu loptu pred vlastitim kaznenim 
prostorom te odigrava izvrsnu loptu 
na Pintarića, koji izbija sam pred 
vratara. On prebacuje vratara koji ga 
ruši i sudac pokazuje na 11 metara. 
Sigurni realizator bio je Karlo Murić.

Ovom pobjedom nogometaši 
Lepoglave ostali su na posljednjem 
mjestu ljestvice, ali su se sada pribli-
žili samo na bod pretposljednjoj Dravi 
iz Strmca, odnosno, na dva Mladosti 
iz Varaždina. Prvenstvo se nastavlja u 
proljeće, a mi se nadamo da će naši 
nogometaši ostvariti bolje rezultate 
te izbjeći ispadanje iz lige.(hk)

1.  ELKOM    13  11  0  2  55-21  +34  33 
2.  HUDEK TRGOTRANS d.o.o.  13  10  2  1  65-25  +40  32 
3.  OČURA    13  10 1  2  69-33  +36  31 
4.  FC COJONES   13  10 1  2  48-21  +27  31 
5.  SESTRANEC  13  6  3  4  41-34  +7  21 
6.  DRVODJELAC   13  6  1  6  35-37  -2  19 
7.  PURGA    13  6  1  6  40-45  -5  19 
8.  DRVODJELAC PILANA  13  6  0  7  50-44  +6  18 
9.  MNK ŽAROVNICA  13  5  2  6  41-35  +6  17 
10.  UŠR VIŠNJICA  13  5  1  7  29-39  -10  16 
11.  PILOTI    13  4  1  8  36-47  -11  13
12.  COJONES 2   13  2  0  11 27-66  -39  6 
13.  CAFFE I N. BAR INFERNO 13  2  0  11 33-73  -40  6 
14.  DANAS AUTODIJELOVI  13  1  1  11  22-71  -49  4

Grad Lepoglava dobio potporu Hrvatskog nogometnog saveza za otvaranje kampa za pripremu sportaša

U Lepoglavu će na pripreme 
dolaziti sportaši-amateri iz
cijele Hrvatske Najbolja referenca za taj projekt Lepoglavi je prizna-

nje UEFA-ina predsjednika Michela Platinija za pet 
uspješno organiziranih festivala ženskog nogometa

Pismo namjere potpisali su glavni tajnik Hrvatskog 
nogometnog saveza Z. Srebrić i gradonačelnik M. Škvarić

Učinjen je prvi konkretan program u prerastanje SRC-a u sportski kamp, što 
je ideja koju Grad već više godina razvija sa Zajednicom športskih udruga
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Kandidiranje europskim fondovima
Lepoglava je partnera za realizaciju toga projekta našla u HNS-u, koji 

će, kako je izjavio Srebrić, suglasnost za njega morati zatražiti i od svog 
Izvršnog odbora. Županijski nogometni savez također je podupro taj 
program, a projekt će biti kandidiran i nacionalnim i europskim nov-
čarskim fondovima. Kreće se u potragu i za privatnim ulagačima, koji 
bi u njemu mogli naći svoj ekonomski interes, a potencijalni partneri u 
realizaciji toga projekta su i Varaždinska županija, UEFA i drugi. Također, 
pisma namjere da će Centar koristiti za potrebe svojih priprema, potpi-
sali su i nogometni klubovi Varaždin, Međimurje i Slaven Belupo. (ljr)

LIGA MALOG NOGOMETA GRADA LEPOGLAVE  Cojones srušio vodeći Elkom 

Usprkos porazu, Elkom ipak jesenski prvak
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Mladi sudionici cross-lige
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Nakon brojnih prezentacija i radionica lepo-
glavske čipke u Oroslavlju, dvaput u Zagrebu i 
Đurđevcu, Hlebinama, Koprivnici, Trakošćanu, 
Osijeku, na Đakovačkim vezovima, u Novom Ma-
rofu, Idriji, Ivancu, Mariji Bistrici, Plitvičkim jeze-
rima, Kastvu, Lovranu, Dubrovniku, Biogradu na 
moru... ove godine uslijedio je poziv Čipkarskom 
društvu Danica Broessler za sudjelovanje na 9. 
županijskom, 5. regionalnom i 3. međunarodnom 
sajmu jabuka u Đakovu, u sklopu kojeg je održan 
2. sajam Đakovo-expo Zlatne ruke 2010. 

Uz radionicu čipke, održan je i okrugli stol 
na temu Put od ideja do proizvoda, na kojem je, 
u ime Čipkarskog društva, predavanje održala 
Verica Dubovečak. Kako se, osim izlaganja i pre-
zentacije, na sajmu ocjenjuje i najljepši izložbeni 
prostor, naše čipkarice potrudile su se da njihov 
štand bude naj. Nakon ocjenjivanja originalno-
sti, komisija je štand Čipkarskog društva Danice 
Broessler ocijenila najljepšim i najoriginalnijim te 
društvu dodijelila priznanje, a TZ Đakova i nov-
čanu nagradu. (V. Dubovečak)

Ovogodišnji Cro-a-porter svo-
jom je revijom zatvorio poznati 
zagrebački modni dizajner Boris 
Pavlin, čija je nova kolekcija ubrala 
najglasniji pljesak publike. Pavlin, 
inače, iz sezone u sezonu predstavlja 
svoje kolekcije, među najpopularni-
jima na domaćoj sceni, nudeći ljubi-
teljima mode svoje luksuzne modne 
vizije. Oduševio je i ovoga puta, 
predstavivši luksuzne haljine iz baj-
ke za princeze novoga doba. 

Među njima bila je i haljina ukra-
šena lepoglavskom čipkom, koju 
smo imali prilike vidjeti na 14. festi-
valu u Lepoglavi. Pavlin ju je zami-
slio kao spoj umijeća lepoglavskih 
čipkarica i bujne prirode, koristeći 
pritom tradicionalne motive čipke 
Ljeto u šumi. Na skulpturalnu svile-
nu haljinu boje vrhnja, pričvršćene 
su čipkane latice različitih veličina, u 
središtu protkane pločicama sedefa, 
svojim oblikom stilizirajući cvijet.  

Rezultat takvog spoja jedinstve-
na je vjenčana haljina koja svojim 
dizajnom vješto isprepliće secesijske 
elemente sa suvremenim poimanjem 
obredne odjeće, izradjena u minuci-
oznoj tehnici lepoglavskog čipkar-
stva. 

Čipku je radilo osamnaest čip-
karica, članica Zadruge lepoglavske 
čipke, a haljina se nalazi u izložbe-
nom prostoru Doma kulture.

                         M. Marković

- Blaženi Alojzije Stepinac u Le-
poglavi je tamnovao punih pet go-
dina, a potom je potajice odveden 
u doživotni kućni pritvor u Krašiću. 
O tome da je kaznu proveo u patnji 
i mučeništvu, pokazuje i izvještaj 
tadašnje zatvorske uprave o nadbi-
skupovu ponašanju, u kome stoji da 
je „bio lošeg vladanja i nedisciplino-
van, skroz negativan u političkom 
pogledu, govorio je da nije ništa kriv, 
a pri tome je iz njega izbijala mržnja“. 
No, povijest je o Stepincu već dala 
drukčiji sud, a njegov primjer treba 
biti poticaj svim vjernicima da se u 
svakodnevnom kršćanskom životu 
isplati prolaziti kroz teškoće i patnje 
s vjerom da nas Bog nije zaboravio 
ni ostavio.

    To je na velikom misnu slavlju 
u Lepoglavi, priređenom 5. prosin-
ca, u povodu 50. obljetnice smrti bl. 
Stepinca i na dan kad je blaženik pri-
je 59 godina izašao iz lepoglavskog 
zatvora, brojnim okupljenim vjerni-
cima na misi u župnoj crkvi Blažene 
Djevice Marije, poručio varaždinski 
biskup msgr. Josip Mrzljak. On je 
potom ispred crkve blagoslovio kip 
Stepinca, rad akademskog kipara 
Anđelka Odaka iz Zagreba. Oku-
pljenom mnoštvu obratio se i žu-

pnik vlč. Andrija Kišiček:
- Nadbiskup Stepinac uz jako je 

milicijsko osiguranje, u velikoj taj-
nosti, odveden iz zatvora u kućni 
pritvor. Gotovo 60 godina kasnije, 
uz pavlinsku crkvu, blizu zatvora u 
kojemu je započeo svoje mučeniš-
tvo, njemu u čast otkrivamo veli-
čanstveni spomenik. Ponosni smo 

što kip blagoslivlja biskup Mrzljak, 
koji je krizmano kumče blaženog 
Stepinca – naglasio je vlč. Kišiček te 
zahvalio anonimnom donatoru koji 
je pokrio troškove izrade brončanog 
kipa. Izražavajući radost postavlja-
njem Stepinčeva kipa, gradonačel-
nik Marijan Škvarić rekao je da, uz 
svoju bogatu kulturno-povijesnu 

tradiciju, Lepoglava ima i drugu, ta-
mnu stranu.

- Ona je bila i mjesto ljudskih 
stradanja, patnje i boli. I  Stepinac je 
bio dio toga, velik u patnji, još veći 
u opraštanju – rekao je Škvarić. Pri-
godne misli lepoglavskih učenika o 
blaženikovu životu pročitali su mla-
di, a narodu se obratio i sam autor, 
Anđelko Odak.

- Stepinac, vezan lancem, metafo-
ra je povijesnog odnosa prema Hrva-
tima, koje se uvijek, u nacionalnom 
i vjerskom smislu, htjelo sputati i 
svezati – poručio je Odak i dodao da 
je spomenik zamislio kao simbol hr-
vatske povijesti u širem kontekstu.

Lepoglava čuva Stepinčev 
drveni oltar

- Premda je bio u zatvoru i odvo-
jen od naroda, Stepinac nikad nije 
bio izbačen iz misli i sjećanja naroda 
i Crkve, a tako je i danas – naglasio 
je msgr. Mrzljak i podsjetio da lepo-
glavska crkva još čuva drveni oltar sv. 
Josipa za kojim je Stepinac u zatvoru 
svakoga dana slavio euharistiju. Sve-
čanosti blagoslova pridružili su se i 
vatrogasci, Limena glazba, KUD 
Lepoglavski pušlek, čipkarice, Zrin-
ski garda i mnogi drugi.(ljr)

Djeca kitila bor kod 
trgovačkog centra
Dok su se djeca osladila 
slatkišima iz torbe 
sv. Nikole i ugrijala 
čajem, odrasli su se 
grijali uz kuhano 
vino koje je poklonio 
ugostitelj Zlatko Bajsić

Ni prohladno vrijeme na 
Nikolinje nije spriječilo vrtićke 
mališane i učenike petog razreda 
Osnovne škole Ante Starčevića da 
se okupe kod trgovačkog centra u 
Lepoglavi. Jer, valjalo je okititi bor, 
i to posebnim, velikim ukrasima 
što su ih za tu prigodu izradili od 
slame, stiropora i PET-ambalaže. 

Kako je bor bio previsok, tvrtka 
Elektrogolub osigurala je dizalicu te 
njome djecu digla uvis i omogućila 
im da okite i njegove najviše grane. 
Budući da su im pritom ozebli 
i ruke i nosići, baš im je potom 
prijao vruć čaj! Djeci se pridružio 
i sveti Nikola s Krampusom te im 
podijelio slatkiše, a slatko je išlo u 
tek i predstavnicima Grada i škole. 
Za sve odrasle, ugostitelj Zlatko 
Bajsić osigurao je kuhano vino, pa 
ne čudi da su se oko njega okupili 
i brojni građani. Ta je akcija zimus 
organizirana prvi put, a ubuduće 
će njome djeca i odrasli redovito 
kretati u susret Božiću i veselim 
prosinačkim blagdanima. (mm)

KAMENIcA
Okićen bor i na 
kameničkom trgu

Na inicijativu Udruge za šport 
i kulturu Kamenice, na središ-
njem trgu organizirano je javno 
kićenje bora. Ovom nesvakidaš-
njem događaju pridružili su se 
brojni mještani Kamenice i učenici 
Osnovne škole Ivana Rangera, koji 
su sa svojim roditeljima, prijateljima 
i mještanima, uz obilje smijeha 
i veselja, pomogli kititi bor.

Dizalicu koja je olakšala kićenje 
osigurao je Grad Lepoglava, 
a vrijedne je volontere toplim 
napicima okrijepila Udruga za 
šport i kulturu. Slijedom pozitivnih 
reakcija mještana, organizatori 
su najavili da će na sličan način 
bor okititi i iduće godine.(hk)

VESELo UoČI BLAGDANA

Djecu je pohodio i sv. Nikola

Zima je, ali ovakvi prizori griju srce
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AkBAŠTINA  U povodu 50. obljetnice Stepinčeve smrti, u Lepoglavi je otkriven kip blaženika 

Stepinčev kip blagoslovio msgr. 
Mrzljak, blaženikovo kumče

Odak: Stepinac, vezan lancem, metafora je povijesnog odnosa prema Hrvatima, koje se uvijek, u •	
nacionalnom i vjerskom smislu, htjelo sputati i svezati
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MoDNA REVIJA  Lepoglavska čipka na Cro-a-porteru 

Haljina ukrašena čipkom za princeze novoga doba

Ljeto u šumi na čipkanoj haljini
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ČIPKA U ĐAKoVU  Lepoglavska čipka putuje Hrvatskom

Štand čipkarica u Đakovu proglašen najljepšim

Priznanje čipkaricama za najljepše 
uređen štand u Đakovu
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Čipkana haljina, koja je mamila uzdahe na 14. međunarodnom festiva-•	
lu čipke, oduševila je i posjetitelje modne revije u Zagrebu

Premda je bio u zatvoru i odvojen od naroda, Stepinac 
nikad nije bio izbačen iz misli i sjećanja naroda i crkve, 
a tako je i danas – naglasio je msgr. Mrzljak


